
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anyone cannot be Son of Crimes. He is characterized by his way of leading a 

double life using different names. His parents were anonymous, and he was 

put into different families without their knowledge. 

Let us take a closer look at one of the families and try to follow their bloody 

and criminal path to the End of Time. Note that this topic is composed 

according to what I know and distinct clues and evidence collected from, 

among other sources, the Internet. 

This topic deals with the Scherff family 

in Dölitzsch, Germany, during the 1930s  

The Scherff family in Dölitzsch during the 1930s. On the picture we can see the father, George Scherff Sr, his wife Mrs 

Scherff his son George Scherff Jr. We also have paternal grandmother Scherff, a number of children and the guests Reinhard 

Gehlen, Josef Mengele, Martin Bormann (who holds the grandmother‘s right hand) and Otto Skorzeny. (The guests were 

members of Gustaf Hitler‘s secret inner circle between 1933 and 1945). Two persons are missing: paternal grandfather Sherff 

and the maternal grandfather. Who took this family photo? 

The name Scherff is German and Jewish (Askenazi Jews) and comes from the place-name Scherf or Scherfede near Warburg.  

 

Jews lived there in those days and they certainly still do. Using the name Scherff as a starting point, I will analyse this 

family.  

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In those days, Ashkenazi Jews lived in and around Scherfede. 

Mr Scherff, who was he? 

husband 

Anonymous 

Mother Scherff, wife 
George Scherff Sr, 

son 

The photo clearly states that G Scherff was the son of mother Scherff. He looks like his mother, there are certain 

traits in his face coming from her. The mother does not look particularly Jewish, but the question is: Who was his 

father? She seems to be around 75 – 80 years old, her son around 55. But the question remains: Who was his 

biological father?  

 

The mother/son concept gives us an additional clue. Was the mother married to another man and gave birth to his 

son? This might be the case. The man died and she married a Jew named Scherff. What happened to this Scherff? 

He was either adopted by G Scherff Sr or stole the family name Scherff. – And then, what happened to this 

Scherff? There was probably an accident and his family died, except the father, Scherff. We do not really know 

what happened to him. ‗ 

 

There is one more question: when was George Scherff Sr born?  According to an American document he was born 

in 1895 in the US, but if we take a close look at the family photo above (taken between 1933 and 1935) he seems 

to be around 55 years old. So, according to this photo, he was born between 1875 and 1880. 

 

There is another powerful clue supporting the fact that he was born round 1875: George Scherff was Nikola 

Tesla‘s secretary. Nikola Tesla was a great inventor and scientist who worked in his laboratory in the US as early 

as in the late 1900s. See the exchange of letters below: 

 

As early as in 1899 Tesla was motivated to develop a transportable system for wireless telecommunications. This 

was one of his missions while at the Colorado Springs lab, as can be seen from the following two snippets of 

correspondence: 

 

Mrs George Scherff 

Wife 

Mother of Mrs G. 

Scherff  

Mother and son 
Mother and daughter 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DEPARTMENT 

Office of the Light-House Board 

Washington, D. C. 

May 11, 1899 

 

Mr. Nicola Tesla, 

46 Houston Street, 

New York, N. Y. 

 

Dear Sir: 

I would like to ask you if you if [sic] you can not [sic] arrange to 

establish a system of wireless telegraphy upon the Light-Vessel No. 

66, Nantucket Shoals, Mass., which lies off about 60 miles south of 

Nantucket Island. . . 

Hoping you will give this proposition your early consideration, I am 

Respectfully yours, 

(Signed) 

 

Francis J. Higginson 

Rear-Admiral, U.S.N., 

Chairman. 

 

Dear Mr. Scherff, 

 

We want as soon as possible four sizes of this little instrument 

completed in annexed sketch and there ought to be two pieces of each 

size, that is, 8 pieces in all. These pieces are to go on the clockworks 

as Mr. Uhlman will surely understand.  

 

. . . Push this work through as quickly as possible, as I am preparing 

myself for the plant at Nantucket (for the government) and want to 

have as much work done as possible before I return. 

 

 

Yours sincerely, 

N. Tesla 

Francis J. Higginson 

Rear-Admiral, U.S.N., 

Chairman. 

Nikola Tesla 

Inventor, scientist 

USA 

And in a July 1899 letter from the Colorado Springs lab, Tesla writes to an assistant: 
 

Nikola Tesla 

Inventor, scientist 

USA 

George Scherff Sr 

Tesla‘s assistant 

USA 

There are two additional 1918 letters from Nikola Tesla to his assistant Scherff. 

Robert Samuel Bush, 1852 - 1912 

Clarence Harold Bush, around 1888-1980, 

son of Robert Samuel Bush 

Born: Sparta, Randolph County, Illinois, 

United States; 

Dead: Collinsville, Madison County, 

Illinois, United States. 

Prescott Sheldon Bush, 1895-1972 

George Scherff Sr around 1875-1972 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

George Scherff Sr was Nikola Tesla‘s assistant. His American name was Prescott Sheldon Bush, born in1895 in the US, student 

at Yale. There is a forged document on Robert Samuel Bush who was born in 1895 in the US, son of Robert Samuel Bush. 

According to the source his biological son Clarence Harold Bush was born around 1888 and later on adopted a child. Prescott 

Sheldon Bush was officially the son of Samuel Prescott Bush, but this Bush had a son, Robert Sheldon Bush, born in 1896, dead, 

murdered, in 1900. More info at Industry, Deity, page 43. George Scherff was around 24 years old and already Nikola Tesla‘s 

assistant.  

Born: George Scherff Jr 

George Scherff Sr, around 1875–

1972 

George Scherff Jr, 

Around 1910–15 

Mrs George Scherff 

Wife and mother 

If we study this family photo carefully, we can expect physical reflexions in the son from his mother and father. There are traces 

from the mother and his biological father. The next question is when he was born and the identity of his biological father. Is it 

possible that the son George Scherff Jr, was the son of George Scherff Sr in his marriage with Mrs George Scherff? But, in that 

case, when was he born? Another clue from the photo above. 

 

Martin Bormann, born in 1900, 33 - 35 years old, Reinhard Gehlen born in 1902, 31 - 33 years old, Otto Skorzeny, born in 1908, 27 

- 28 years old, and Josef Mengele born in 1911, around 23 - 24 years old. The photo was taken between 1933 and 1935, two of them 

are more than 30 years old. We can see that Martin Bormann and George Scherff Jr both are in naval uniform, they were both 

military staff. 

 

We can see that Bormann liked mother Scherff and holds her right hand. It can also mean that George Scherff Jr and Bormann were 

good friends. Bormann then lived in Dölitzsch near Scherff‘s villa. George Scherff Jr looks fairly mature, between 23 – 25 years 

old. We cannot establish his exact date of birth, but if the photo was taken between 1933 and 1935, he ought to have born between 

1910 and 1915. They all seem to be friends gathering around George Scherff Sr.  

 

 

Martin Bormann, 1900- 

 
George Scherff Sr, around 1875 - 

1972 

Martin Bormann, 1900- 
Mrs George Scherff 

Wife and mother 

If we study Martin Bormann carefully we detect a certain likeness with both George Scherff Sr and Mrs George Scherff. This 

gives us an additional clue to Martin Bormann‘s family relationships, his parents and siblings. 

 

 

 

Martin Bormann, 1900- 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Theodor Bormann, 1862 – 1903 

Post office clerk 

Parents unknown 

Louise (Grobler) Bormann, 

His first wife 

Marriage 1890 

Died 1898 

Antonie Bernhardine (Mennong) 

Vollborn, 

His second wife 

Marriage 1898 

Walter Bormann 

Born before 1898 

Else Bormann 

Born before 1898 

Martin Bormann,  

1900- 
 Albert Bormann,  

1902 - 1989 

Bormann 

Unknown? 

The Martin Bormann family, according to the Internet: His father Teodor worked for the post office and had two wives, Louise 

(Grobler) and Antonie Bernhardine (Mennong). He had two children with Louise, Walter and Else. Louise died in 1898. Then 

Teodor Bormann married again, this time with Antonie and had two sons, Martin and Albert. There was a third child in the 

family, but there are no records on this child.  

 

In 1903 Teodor Bormann died. Antonie Bernhardine then married Albert Vollborn, according to the Internet. 

Younger brother 

Bormann 

Christian Religion 

Albert 

Vollborn 

? 

The Scherff family and Martin Bormann, 

around 1933 - 35 

Albert Bormann 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Younger brother 

Bormann 

George Scherff Sr, around 1875 - 1972 

(Younger brother Bormann, 

His mother was married to the Jew 

Scherff) 

 

 

George Scherff Jr, 

around 1910 - 15 
Mrs George Scherff, 

Wife and mother 

(Antonie Bernhardine (Mennong) 

Vollborn) 

Also the mother of M. Bormann 

The reason behind this discovery is that Martin Bormann reminds us of both George Scherff Sr and Mrs George Scherff. This 

makes us have a closer look at his family. His father could beget children children and all his children, with two different 

women, looked like him. This is why I think Theodor Bormann had a young brother called George Scherff Sr, as also he 

looked like Theodor Bormann‘s three sons who could also beget children. More information on page 8. 

George Scherff Sr, around 1875 - 

1972 

(Younger brother Bormann, 

His mother was married to the Jew 

Scherff) 

 

 

Prescott Sheldon Bush, 

1895-1972 

George Scherff Sr 

Prescott Sheldon Bush Jr  
1922-2010 

George Scherff the youngest 
 

 

Martin Bormann, 1900 

Son of Theodor Bormann 

Could have been George 

Scherff‘s uncle‘s son. 

The name Scherff is Jewish and comes from Scherfede in Germany. Which is the difference between emblem A and B? The A emblem depicts 

a vase in the shape of a red heart. Three 6-pointed stars rest on the red vase. The yellow 6-pointed star is a Star of David as a symbol of the 

Jews. The colour yellow is a symbol for the Sun, the Lion, three stars represent Trinity in Christianity. Three green stems are placed into the 

vase with three 5-pointed stars.  These are also Christian symbols. 

The emblem‘s message is this: Deep down you are a Jew, but it is alright to convert to Christianity. If you are a Christian it is also possible to 

appear as a Jew, although you are not. In this way you can mislead the world.  

Emblem B tells us that deep down you are a Jew and only Jews come from a Jew. ‘Three‘ is a Christian symbol, e.g. Trinity and three Christs. 

B 
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The Scherff family. The family name is Jewish, but the members of the family 

are Christians. 

One further indication that the Scherff family were 

Christians. Next to Gustaf Hitler is George Scherff Sr 

in the most secret group surrounding G Hitler. 

He killed around six million Jews and they had nothing 

to do with Hitler‘s top-secret gang. 

George Scherff Sr and Gustav Hitler  Gustav Hitler and George Scherff Sr 

The picture is a genuine document and documents do not lie. It reveals that the Scherff family were 

Gustav Hitler‘s closest friends during his government between 1933 and 1945. 

George Scherff Jr. 



 

                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Theodor Bormann, 

1862 – 1903 

Post office clerk 

Parents unknown 

Christopher Borman 

(1830 - 1902) 

Unknown parents 
Died in Tolleston, 

Lake, Indiana, USA 

Children:  

Christian Borman 

1864 Indiana 

Matilda Borman 1867 

Indiana 

Albert Borman 1870 

Indiana 

Franz (Frank) Borman 

1875 Indiana 

Otto Borman 1877 

Indiana, USA 

 

Born and married in 

Germany 

Frank Borman (1875 - 1950) 

Gift med Louise (Kunert) 

Borman; 

Son till Christopher Borman 

Barn: 

Meta Borman 1898 Indiana [2] 

Edwin Otto Borman 1901 

Indiana 

Florence E Borman 1905 

Indiana, USA 

Eduard Karl Bormann 

(1829 - 1907) 

Son of Johann Gottfried 

Bormann 

Mother unknown 
Married to Wilhelmine 

Hoffmann in Australia 

Died in Australia 

Daughter: Maria Emily 

Bormann, Australia 

Bormann‘s family tree 

Simplified 

Wilhelmina (Kurth) Bormann (1845 - 1904) 

Unknown parents 
Married to Christopher Bormann, 1862, unknown location. 

The same year Theodor Bormann was born 

Could she have been Mother Scherff, married to the Jew 

Scherff  after 1902? In that case her year of death is wrong. 

Or was she declared dead? 

? 

Wife 

Louise (Grobler) Bormann 

First wife 

1868 - 1898 

Marriage 1890 

Died 1898 

Antonie Bernhardine  

(Mennong) 

Vollborn 

Second wife 

Marriage 1898 

Place of birth not  

known 

Year of birth uncertain 

osäkert 

Walter Bormann 

Born before 1898 

Else Bormann 

Born before 1898 

? 

Martin Bormann,  

1900- 

Albert Bormann,  

1902 - 1989 

Albert Vollborn 

Born around 1860? 

Unknown parents 

Married 

Gifta 

Married (Married?) 

The son F. Borman, born Jan 7 

1875 in Tolleston, Indiana, USA.  

Could he have been identical 

with Scherff Jr? He had already 

settled in the USA. 

Continued from page 6 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

This is a very intricate situation. Wilhelmina (Kurth) Bormann was married to Christopher Bormann, parents unknown. They 

married in 1862, the year Theodor Bormann was born, also parents unknown. According to the source they went to the US in 1863 

and their first USA-born child appeared in 1864. F Bormann was born in 1875. Could it be that the mother was declared dead in 

1904, returned to Germany and married Scherff? Her husband Christopher Bormann died in 1902, the children were adults. This is 

why she could leave the US and return to Germany where she married the Jew Scherff. She probably had no financial problems. 

Who Scherff was and what happened to his family, we do not know. (Maybe there was an accident which killed the family except 

the father, Scherff) 

 

Anyway, they lived in the small Dölitzsch community and the son, F Bormann, could settle there with his Scherff family and 

simultaneously work in the US, using the names Bormann or Scherff. Anyone who reads this might ask if there is any evidence 

that Scherff also worked in the US. Yes, there is. – We know for sure that Scherff Sr was Nikola Tesla‘s assistant in the US as 

early as in the late 1800s. Tesla worked in his laboratory in New York and wrote a letter to his assistant Scherff SR in July 1899. 

There are more letters from Tesla to Scherff Sr in 1918. 

 

This can prove that George Scherff Sr led a double life. Teodor Bormann‘s widow married again to a man named Albert Vollborn. 

We do not know what happened to Albert Vollborn, maybe his wife, Antonie Bernhardine (Mennong) Vollborn became a widow 

again. There is also a possibility that Scherff Sr married Teodor Bormann‘s and Albert Vollborn‘s widow and had a son with her, 

George Scherff Jr, around 1910. A reincarnation of Eduard Karl Bormann. 

 

F. Bormann‘s/Scherff Sr‘s wife Louise (Kunert) Borman died in 1974 in the US, almost 100 years old and unaware of her 

husband‘s double life. I do not know the whereabouts of the brothers Martin and Alfred Bormann, but the photo clearly shows 

Martin holding Mother Scherff‘s right hand. It is possible that she was Martin‘s paternal grandmother. He lived close by. Maybe 

the photo was taken by the young brother Albert.  

 
 

 

 

  

 

 George Scherff Sr/Frank. 

Bormann 

Probably Christopher Bormann‘s 

son. 

Martin Bormann Albert Bormann   Walter Bormann 

Teodor Bormann‘s sons with two women, see above. 

We can also see that, according to the pictures, Martin, Albert and 

Walter were George Scherff Jr‘s half brothers on the paternal side. 

farssidan. 

N.B. Above the 

mother, Mrs Scherff, is 

a portrait on the piano 

probably of a man. 

Can he  be the original 

Scherff ? 

Eduard Karl 

Bormann 

George Scherff Jr 

Around 1910 - 15 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Note that it is my own, personal observations that give the background to the origin of George Scherff Sr and George Scherff Jr. 

The strongest clue is that Martin Bormann resembles both George Scherff Sr and Mrs Scherff, especially Scherff Sr, and he has 

a personal relation to Mother Scherff according to the family photo above. The evidence is not complete, but good enough to 

provide us with a reason to study Martin Bormann‘s family. The lineage seems to start with Christopher Bormann via George 

Scherff Sr, only the name seems to be Jewish. G Scherff was established in the US as early as in the late 1800s and he was 

Nikola Tesla‘s assistant. At the same time he lived and worked in Germany and the two Scherffs were secret members of Gustav 

Hitler‘s gang after 1933. Nothing was impossible in that family, laws and rules were ignored. Strange family where important 

members have no place of birth or date of birth, they are removed, see page 8 above. Therefore it is not easy to find information 

on George Scherff Sr and Jr. But pictures are also documents and give us circumstantial clues regarding their origin. 

 

 

 

George Scherff Sr, born around 

1875 

George Scherff Jr, born around 

1910 - 15 

Martin Bormann, born 

1900 
Albert Bormann, 1902 

Walter Bormann, 1904? 

Prescott Sheldon Bush, 

1895-1972 

George Scherff Sr. 

1875-1972 

George Herbert Walker Bush 
1924- President 1989-1993 

George Scherff Jr, 

Ca 1910-15 

Prescott Sheldon Bush Jr 
1922-2010 

Son of Prescott Sheldon Bush 

George Scherff the youngest 

George Walker Bush, 

1946- President 2001-2009 

George Scherff III 

Son of George H W Bush 

       1910 

Prescott Bush‘s signature. The letter P is from 1910, connected to the 

signature, according to the source. This signature by Prescott S. Bush 

further confirms the fact that George Scherff Sr lived and worked in 

the US in 1910. This coincides with F Bormann, Indiana, USA see 

above, pp 8-9. 

After the end of the Second World War in 1945, the Scherff family lived in the US using the family name Bush. The American 

Samuel Prescott Bush, 1863 – 1948, became the new father of Prescott Sheldon Bush.  Was it an adoption or quite simply a 

scam? Samuel Prescott Bush died in 1948 and his biological son Robert Sheldon Bush, born in 1896, died in 1900. It was easy 

to accomplish the scam. As I understand it, the Bush family was planned early, since George Walker Bush is a reincarnation 

of, among others, Reynold Bush, 1567 – 1656. 

 

We can briefly summarize that George Walker Bush comes from England, John Bush Sr and from Germany, Christopher 

Bormann/Scherff.  More info at Industry, Deity, pp 42 - 44.        

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nikola Tesla 

Inventor, scientist 

USA 

Nikola Tesla 

Inventor, scientist 

USA 

The Murder of 

Nikola Tesla, 6 

January 1943 

in New York 

He, too, received the delayed radio signals 

from space in the 1920s. He called them a 

‗success‘. Death-ray project 

Flying machine, project OTC-XI 

Nikola Tesla and Otis T. Carr 

After 1947 it is called ‖flying saucer‖ 

Otis T. Carr and model OTC-XI 

Otis T. Carr and the model OTC-XI 

In 1911, Nikola Tesla told The New York Herald that he was working on an anti-gravity ―flying machine‖. 

 

 

E.g. anti-gravity system 



 

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

FBI and Nikola Tesla 

FBI 

Federal Bureau of Investigation 

Founded on July 26, 1908 

During President Theodore Roosevelt‘s 

time in office   

Motto: Fidelity, Bravery, Integrity 

The Boss, John Edgar Hoover, 1924 - 1972 

George Scherff Sr. 

Nikola Tesla‘s assistant 

 

A brief biography on John Edgar Hoover. 

J. Edgar Hoover was the head of the FBI during 48 years, from May 10 1924 to his death in 1972, the longest period of time served by 

anyone in American administration. During his time in office he served under eight different presidents. Nobody dared challenge Hoover 

who certainly possessed compromising material and secret personal files on most American politicians. 

 

Hoover often went beyond his authority, he was blamed for having blackmailed well-known individuals in politics, administration, the 

army and big business, and also for having illegally persecuted politicians. Hoover‘s COINTELPRO program used Mafia-like methods to 

split up groups such as Socialist Workers‘ Party, Ku Klux Klan, Black Panthers‘ Party, Nation of Islam and Southern Christian Leadership 

Conference. 

OSS 

Office of Strategic Services 

Founded on June 13 1942 

during President Franklin 

Roosevelt‘s time in office.   

Dissolved on September 20, 1945.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

There have been rumours that Hoover was a homosexual and that the Mafia in the US had pornographic photographs of Hoover and his 

closest assistant, Clyde Tolson, in homosexual activities. This was behind Hoover‘s alleged reluctance to fight organised crime. The 

suspicions around Hoover‘s sexual preferences and his relations with Tolson were mainly based on the fact that they were both bachelors and 

that Hoover lived at home with his mother until she passed away, when Hoover was 43 years old. Nothing has ever been proved (according to 

this short biography he was very powerful in the US, almost as powerful as the president). 

Francis Joseph Spellman, 1939-1967 

Cardinal, Arch Bishop of New York 

Motto:  Sequere Deum 

(Follow God) 

Pope Pius XII‘s favourite in the US 

 

The Boss, John. Edgar Hoover, 1924 - 

1972 

On January 6, 1943, Nikola was murdered in his hotel room in 

New York. 

The FBI has, in September 2016, made public some documents concerning the death of the inventor Nikola Tesla. The FBI 

singles out Sava Kosanovic as the main suspect of the murder. 

 

In 2017 – 2018 the writer Erik Orion was interviewed about the Tesla murder in a tv documentary. The murder was carried 

out by Otto Skorzeny and Reinhard Gehlan. He gave a detailed account of how the murder was accomplished. – They greeted 

Tesla who asked them to come in and he brewed some tea. They pretended to come from the American OSS. When he turned 

his back, Gehlen got hold of his arms and Skorzeny suffocated him with a pillow. Nobody believed this story. As far as I 

know, the FBI never carried out a proper investigation. 

 

I always maintain that after something has happened, there is some trace, weak or strong, in this case of the Tesla murder. If 

we carefully study the picture above made public by the FBI in September 2016, we find the solution of the murder. Here, the 

reader of this text can place himself/herself in the New York hotel room where the murder was carried out on January 6 1943.   

 

 

On January 4, 1953, George Scherff Sr, Tesla‘s personal assistant visited Nikola Tesla in his hotel room. They discussed 

important isuues such as the financing of some projects. Nikola Tesla called Scherff Sr ‘curious‘ since he always wanted to 

know what was going on and what was to come according to plans. However, he hated George Scherff Jr and vice versa, 

Scherff Jr hated Tesla. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I believe that Erik Orion had not seen this picture of Tesla before the interview. I again give you the story: ‘They greeted Tesla 

who asked them to come in and brewed tea. They pretended to come from the American OSS. When he turned his back Gehlan 

got hold of his arms and Skorzeny suffocated him with a pillow.‘ If we study photos we can see the teapot on the desk. Tesla‘s 

jacket is on the desk chair. He was standing in front of the bed and Gehlen kept firm hold of his arms while Skorzeny suffocated 

him with the pillow.  After his death he was thrown upon the bed. The photo depicts two pillows and the teapot on the desk. The 

room is empty, the documents are gone. The conclusion is that Erik Orion‘s story completely tallies with the picture above. We 

can maintain that the FBI handed out evidence of the Tesla murder indicating that Skorzeny together with Gehlan murdered 

Nikola Tesla, commissioned by Scherff Jr. Officially, Nikola Tesla died in room 3327 on January 7, 1943, from failure of the 

heart. 

 

 

Behind the murder of Nikola Tesla was George Scherff Jr who gave the orders, the FBI boss Hoover and Cardinal and Arch Bishop Spellman 

of New York (Pope Pius XII‘s favourite), also involved in the actual murder.  It was probably J Edgar Hoover who sent Gehlan and Skorzeny 

to the hotel in order to kill Tesla. He recommended the murderers to say to Tesla that they came from the OSS. Tesla had confidence in the 

OSS under the leadership of President Roosevelt, since Tesla secretly had worked for the USA. Cardinal Spellman was a homosexual, as was 

Hoover. He also took part in criminal activities and had Nazi contacts via the Vatican. He was the Pope‘s American favourite. Spellman‘s 

cardinal coat of arms depicts, among other items, drops of blood as a symbol of criminal activities, e.g. murder. At that time, the head of the 

FBI had almost limitless power in the US. Tesla was the son of Milutin Tesla, priest in the Serbian Orthodox Church and his mother Duka 

was the daughter os a Serbian Orthodox priest. His religion was not good enough for the Vatican and for the Jesuits. 

The Boss, John. Edgar Hoover, 1924 - 1972 George Scherff Sr. around 1943 Cardinal and Arch Bishop Francis Spellman of 

New York, 1943 

 

Last picture of 

Nikola Tesla 

Drops of blood, 

symbol of murder 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Floor 33, room 3327 

 

Floor 33, room 3327 

Floor 33, room 3327 
33= 3+3--6 and 3327=3+3+2+7—15—1+5--6 

He was murdered on 6 January 1943 

"do not disturb" 

 

Gehlan 
Skorzeny Nikola Tesla was murdered on the Orthodox Christian Christmas Eve. He had a black suit, the jacket 

was on the desk chair. He was probably about to celebrate Christmas when the murderers hit… 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Today we know that the the designer, engineer, inventor and scientist 

Nikola Tesla was murdered on January 6 1943 in his hotel room in 

New York. His death was made public on January 7, Christmas Eve 

according to Orthodox-Christian tradition. – The most important 

question is why he was murdered, an innocent man who had devoted 

his life to peace and humanity. Why, why, and again, Why?  

 

We find the clues in the dark, secret world. This world does not 

belong to humanity, it is Mammon‘s world and there we find the 

clues which lead us to the solution of the murder case. The first clue 

is floor 33 and the number of the hotel room, 3327. According to 

numerology both floor 33 (33= 3+3—6) and room number 3327 

(3327=3+3+2+7—15—1+5—6) end in the digit 6. He was murdered 

on January 6. He lived his last 10 years in this room. The clues tell 

us that his murder was carefully planned in advance to be carried out 

on this appropriate day, January 6, 1943. On July 15 1942 King Peter II of Yugoslavia visited 

Nikola Tesla on his hotel, the New Yorker. 

 

In 1943 the gates to ‘Mammon‘s World‘ or ‘Gate‘ were opened. According to the main source, George Scherff Sr, he visited 

Tesla at his hotel on January 4 1943. Scherff Sr was Tesla‘s personal assistant and almost everything concerning Tesla‘s 

activities in the US such as contacts, financing and other important business were handled via his assistant. Tesla called him 

’curious’. Scherff wanted to know everything that concerned Nikola Tesla. Scherff Sr gathered information on Tesla druing his 

last days, that was what made his last visit on January 4 important. 

 

The second clue is a white dove which affected him. Towards the end of his life he said, among other things, that a certain white 

dove visited him every day and their love for each other was mutual. Many biographers mention that Tesla viewed the death of 

the dove as ‘the last blow‘ against him and his business. During his last year he suffered from extreme light and sound 

sensitivity. Now we have an important clue, but what does the white dove and his love mean in this context? 

In Christian religion the 

white dove is a symbol of 

the ‘Holy Spirit‘. We can 

also find it in the Orthodox 

religion. 

 

It is also a symbol of a 

woman, i.e. the Holy Spirit 

is a female soul. 

 

The white dove is a symbol 

of peace and woman, a 

female symbol. 

A white dove as a symbol of peace 
The white dove as a symbol of the Holy Spirit 

in Christianity. Also in Orthodox religion and 

the national coat of arms of Cyprus. 

Nikola Tesla left behind possibly the best clue to his death, the white dove. I do not know if he saw or met the white dove in his 

vision, a female soul in the shape of a dove. He had this vision together with a penetrating light in his hotel room and hem et the 

dove on a daily basis outside his hotel. The message is the white dove. 

 

On January 6, 1943 Nikola Tesla was murdered in his hotel room in New York by Otto Skorzeny and Reinhard Gehlen. The 

murder on 6 January coincides with floor 33—6 and hotel room 3327—6 according to numerology. This means that the murder 

was carefully planned in advance by Scherff Jr and the FBI. A paper message not found in the hotel room, do not disturb, was 

placed on the door handle outside the room to avoid unnecessary attention after the murder. They disappeared without a trace, 

assisted by the FBI and Scherff Jr. The murder is also connected to the death of the white dove. On January 7 Tesla‘s body was 

found by the maid Alice Monaghan who chose to ignore the sign on the door handle. Then the FBI arrived. They confiscated all 

Tesla‘s documents, things and his oscillator. The most important documents with information on the creation of anti-gravity 

surrounding a flying machine (UFO/flying saucer) were permanently seized by the FBI. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anti-gravity and a flying machine, a space ship, which was afterwards called a flying saucer. 

A project for Nikola Tesla.  

If we take a closer look at the white dove to analyse it, this is what we find: 

In 1911, Nikola Tesla told The New York Herald that he was working on an anti-gravity ―flying machine‖. 

 

 

 

 

Flying machine, project OTC-XI, 

Nikola Tesla and Otis T. Carr 

After 1947 it was called a ‗Flying Saucer‘ 

See above, pp 11 - 12 Otis T Carr Nikola Tesla 

Trinity 

1 2 3 

Egyptian pyramids 

Society of Jesus 

Also 

Orthodox 

Christians 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De  

Glory of the Olive 

Pope Gregory XVI‘s coat of arms 
Pope Gregory XVI‘s coat of arms 

 
Back to Tesla‘s white dove. This dove leads us to the double dove, see above, but also to a dove which has eyes and can see and 

to a dove which is blind but has no sin. One dove dies, the second one lives. The dove which can see dies and takes us to 

Revelation where UFO/space ships gather as symbolic white clouds. This also takes us to the production of flying machines or 

space ships, called ‗flying saucers.‘ When time is ripe, someone will return to Earth in such a space ship, a white cloud. In Nazi 

Germany they produced a flying machine named ‗Die Glocke‘. In the USA Nikola Tesla handled his own flying machine. 

From the days of Peter and Paul 

Black sun, neutron star, 

Nemesis 

Black sun, neutron star, 

Nemesis 

 

Nazi Germany, also called ‘The Third Reich‘, was founded in 1933 

and was supposed to survive until the End of Time, 2012. That was 

when the black sun, the neutron star, would again appear in our 

solar system. If Gustav Hitler had won the Second World War, the 

Third Reich would have welcomed the black sun in 2012. More 

info at Industry, The Maya Calendar and Omega.  

 

In those days Nikola Tesla worked together with Otis T 

Carr with the project ‗flying machine‘ OTC-XI‖. He also 

worked with the anti-gravity system. 
 

Simultaneously, in Germany, East Prussia, research was 

going on regarding UFO and the production of flying 

machines. The projects were called Haunebu and die 

Glocke, managed by SS-Oberführer Jakob Sporrenberg. 

The UFO research and anti-gravity experiments carried 

out by the allies were top secrets. – When Scherff Sr 

visited Tesla for the last time, on January 4, he probably to 

wanted to study the secrets of anti-gravity, but Tesla 

refused. I believe this was the cause of Nikola Tesla‘s 

death. 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

We can finally conclude that Nikola Tesla himself told the world about the white dove, maybe the strongest clue we have 

regarding his death. The cause of his death was a combination of religion and technology.  

 

Short summary of Nikola Tesla: Born on July 10 1856 in Smiljan, The Austrian Empire (present-day Croatia). Lived in the 

Austrian Empire, Austria-Hungary, France and the US. Citizenship: Austrian-Hungarian (1856 – 1891), American (1891 – 

1943). Tesla mastered several languages. Besides Serbian/Croatian he mastered seven other languages: Czech, English, French, 

German, Italian and Latin. Women were also close to him, e.g. Dorothy Skerritt.  

 

Nikola Tesla was a vegetarian. 

An interesting question: Who was Nikola, really? We know that he was before his time, he was superior to almost everybody 

else. As early as in Tesla‘s days some people believed that he really was an angel persona from Venus who had been sent to 

Earth with knowledge for humanity. Some people, like present-days Nuwaubianists, still believe this. Are there further clues that 

may confirm that he came from Venus? – Tesla‘s future flying machine would have a cigar or saucer shape. In Adamski‘s and 

other book on UFO these types of space ships come from, among other places, Venus. Simultaneously, in Nazi Germany, there 

was research on and production of flying machines, assisted by aliens who had Venus connections. So, it is quite possible that 

Tesla came from planet Venus. More info at Industry, The Ark: The Cosmic Global Flood, pp 25 - 29. 

 

I finally think about Tesla and Einstein. Tesla criticized Einstein‘s theory of relativity. – Tesla said: ‗I maintain that space cannot 

be bent for the simple reason that it cannot have any property. We could as well suggest that God has properties. He has not, 

only characteristics and we have created them. We can only talk about properties when we are dealing with matter which 

occupies space. Being able to state that space is bent is like saying that something can be affected by nothing. I, and many 

others, refuse to write our names below such a concept.‘ 

 

I can add to these high levels of knowledge that both Tesla and Einstein were right. If we know the form of the world we live in, 

with matter that fills it at different levels of frequency, dark matter, we can say that space is bent around the edges. God is not 

the creator of the world, but God possesses characteristics which point to high levels of knowledge. – More info at Industry, 

The Ark: The Cosmic Global Flood, pp, 45 - 58 regarding Albert Einstein‘s background. 

 

Tesla on the Blue Portrait from 

1916, painted by the Hungarian 

Princess Vilma Lwoff-Parlaghy. 

Tesla on the Blue Portrait from 

1916, painted by the Hungarian 

Princess Vilma Lwoff-Parlaghy. 

 

1844-1893 

Tivadar Puskás was a Hungarian inventor, known for his work 

with the telephone switchboard.  

In 1880 Tesla moved to Budapest in Hungary to work for 

Tivadar Puskás at the national telecommunication company. 

Tesla and Puskàs worked together and Tesla mastered the 

Hungarian language. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I can add this: My father, Tibor Kemény, designer and jack-of-all-trades, also knew all the secrets surrounding flying saucers 

and repeatedly said that he had built one himself. He showed me how to build one. It is good to also have a high level of 

technology knowledge for human purposes. 

The Murder of 

President Franklin 

D. Roosevelt, 12 

April, 1945 

in Warm Springs 

Bullochville 
The Little White House 

President FDR‘s mysterious death President Franklin D. Roosevelt, 

4 March 1933 – 12 April 1945 

 

President Franklin D. Roosevelt, 

4 March 1933 – 12 April 1945 

Note that when I use the word ‘murder‘ in this context it is my own construction of important clues I had when I wrote 

Evolution, pp 23 – 36, about The War Refugee Board, WRB.  This was an American Authority which was active during the end 

of the Second World War 1944 – 45. Its purpose was to save European Jews from the Holocaust. President Franklin D Roosevelt 

worked behind the scene and the authority came close to saving Raoul Wallenberg and was a safe haven for the Jews. President 

Roosevelt suddenly died on April 12 1945, shortly before the end came to Gustav Hitler on April 30. This was the most 

important month at the end of the Second World War. I immediately asked myself why Roosevelt died during this month. Why, 

why, and again Why? OK, he was ill, but anyway… 

Gustav Hitler, using the name Adolf Hitler, came to power in Nazi Germany in January 1933. Franklin Roosevelt started his 

time in the White House in March 1933. G Hitler‘s reign lasted 12 years and Roosevelt died on April 12. This is the first clue I 

can find and I take in my hand. 

 

 

 Einstein’s och Szilárd’s letter to Roosevelt  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Albert Einstein, born 14 

March 1879 in Ulm in 

Germany, died 18 April 1955 in 

Princeton, USA 

German citizenship 

(1879–1896, 1914–1933) 

Swiss (1901–1955) 

amerikanskt (1940-1955) 

 

Leó Szilárd, born 11 February 

1898 in Budapest, died 30 May 

1964 in La Jolla in California 

Citizenship 

Hungarian 

American 

A crater on the Moon is named 

after him 

Enrico Fermi, born 29 September 

1901 in Rome, died 28 November 

1954 i Chicago, USA, 

Citizenship 

Italian (1901–1954) 

American (1944–1954) 

Ede Teller Edward Teller, 

born 15 Januari 1908 in 

Budapest, Austria-Hungary, 

died 9 September 2003 in 

Stanford, California, 

Citizenship 

Hungarian 

American 1941 

In August 1939 Szilárd wrote a letter to President Roosevelt about the urgent need for American atom bomb research. Albert 

Einstein signed the letter on Szilárd‘s initiative. The letter was later called ‘the letter from Einstein‘ or ‘the Einstein-Szilárd‘s 

letter‘, see above. The letter also mentions Enrico Fermi. At the time Nazi Germany had a successful atom research and these 

four scientists were worried. 

 

Leó Szilárd moved to Germany in 1919. He came to Humboldt-Universität zu Berlin where he attended lectures by, for 

example, Albert Einstein. Szilárd fled to England from the Nazis in 1933. As he believed that a new war in Europé was 

imminent he moved to the US where he arrived in 1938. Edward ‘Ede‘ Teller received his university education in Germany, 

first in Karlsruhe and after that by Werner Heisenberg i Leipzig. Since he was a Jew he first, in 1934, emigrated to 

Copenhagen where he worked with Niels Bohr and a year later to the US. Both Leó Szilárd and Edward Teller knew about the 

German atom research. – This letter can be the second clue…All four of them were more or less involved in the development 

of the atom bomb.  

Warm Springs, Bullochville, The Little White House 

11 - 12 April 1945 

Path to the house House where Roosevelt lived 

The last picture, 11 April 

The last picture was taken by 

photographer Nicholas Robbins 

on 11 April 1945. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

On March 30, 1945, F.D.R. went to his house in Warm Springs, for vacation and rest until April 14.  

Among all stories about President F D Roosevelt‘s death, I have chosen Dr Howard Bruenn‘s memo called ‖Full text of 

"Interview With Dr Howard G. Bruenn, Cardiologist to President Franklin D. Roosevelt". 

 

On April 11 1945 photographer Nicholas Robbins visited the President‘s home and took photos in the presence of the 

valet and the doctor.  

Nicholas Robbins 

Photographer 

Franklin D Roosevelt, President of the USA 

Arthur Prettyman, 1938 - 1945 

the President‘s valet 
Dr Howard Bruenn (1905–1995) 

the President‘s doctor 

Photo shooting 

Margaret Suckley (1891–1991) Laura Franklin Delano. (1885-1972 

The President had breakfast, he felt fine. 

April 12 1945 

11 April 1945 

He is on a car trip… 
Time for lunch… 

 

Elizabeth Shoumatoff, the artist who 

portrayed the President. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The public baths where Howard Bruenn was swimming when Secret Service brought the message. 

On 12 April 1945, in Warm Springs, this is what happened according to Dr Howard Bruenn, the President‘s physician. F.D.R. 

had breakfast in the morning together with his cousins Margaret Suckley and Laura Franklin Delano. They then took a ride in 

the car. F.D.R. felt fine and Bruenn wanted to take a bath and swim. He went to the public baths where Secret Service appeared 

and said something had happened to the President. 

 

‘They escorted me to the villa and he was unconscious. Arthur Prettyman, the President‘s valet, carried him to the bedroom, 

put him on the bed and did what he could, which was not much. Then he contacted Ross McIntire in Washington. He informed 

Mrs Roosevelt and the doctor Paullin who went to his car and drove here immediately. It took him around two hours. 

 

I was by his bed and administered artificial respiration, then his heart stopped and he stopped breathing. Paullin 

came and we tried to start his heart again, but it did not work – nothing worked. 

 

Elizabeth Shoumatoff had started painting the President‘s portrait around midday on April 12. Roosevelt had lunch 

when he said ‘I have a terrible headache.‘ Then he slumped in his chair, unconscious and died at 3.35 in the 

afternoon. There was never time for the artist to finish her portrait.‘ 

 

If we carefully consider Dr Howard Bruenn‘s story which I have briefly rendered above, we notice that his account 

of what happened on April 12 in Warm Springs, Georgia, does not tally with what really happened. We can accept 

that President Roosevelt had breakfast and then went for a ride in the car, he was fine according to Bruenn. Then it 

was time for lunch. The fact that a president has a meal and simultaneously has his portrait done is unlikely. It has 

never happened before in history. There is another version stating that Elizabeth Shoumatoff started working on the 

portrait before lunch and took a break during the meal. 

 

 

 

 

 

 

 
 

This is the room where President Roosevelt was portrayed by photographer Nicholas Robbins (Nicholas 

Kotzubisky) for the last time on 11 April 1945. It was probably the President himself who picked this room.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

We can clearly see that the portrait is an exact copy of the pictures taken one day earlier. The portrait is a 

combination of picture #1 and #2.  

 

We can see that that the portraits are based on the photos taken the days before in this room. 

1 
2 

Photo and portrait look almost the same. The portrait was painted from a photo. This means that the 

artist Elizabeth Shoumatoff was not in the house when the president died and that she did not use him 

personally as a model. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The murder of President Franklin D Roosevelt was carried out on April 12, 

1945, according to one source. 

 

Dr Howard Bruenn reported to the White House that the President felt fine 

and that he had found his eight dollars which he had lost earlier. A party in an 

old-fashioned style was being prepared and everything looked alright. 

 

The staff and the President gathered for lunch at noon. At 12.30 p.m. Arthur 

Prettyman served the President a cup of gruel with cream and a glass of a 

green liquid. In one of them there was cyanide added by the doctor, Bruenn. 

After having drunk it, FDR immediately slumped in his chair. We know that 

cyanide is extremely dangerous, if you drink or eat it you will certainly die.  
Dr Howard Bruenn declared the President dead at 3.35 p.m. Cause of death: 

stroke. 
 

Doctor Howard 

Bruenn Arthur Prettyman 

valet/assistant 

Vilhelm D. Hassett was Roosevelt‘s 

‘confidential‘ assistant and he was at the 

President‘s bed during his last hours.  

 

Hassett kept a diary and this tells the story of 

the President‘s last hours, marked by the 

cyanide poisoning. FDR called him ‘bishop‘ 

because he was a Jesuit. 

 
 

Vilhelm D. Hassett 

The President‘s secret 

assistant, the Jesuit. 

Vilhelm D. Hassett 

The President‘s secret 

assistant, the Jesuit. 
 

Everything we know about the poisoning seems to be fictitious. The photographer Nicholas Robbins and Lucy Mercer visited 

the President on April 11 and he took some photos of the President. Then he handed the photos over to Lucy Mercer who gave 

them to the artist Elizabeth Shoumatoff who could then paint a half-finished portrait of the President. Nicholas Robbins and 

people from Secret Service (and MI6) were not in the house when the President was killed. Lucy Mercer went to a priest to get 

an alibi if they would accuse her of having taken an active part in the conspiracy against President Roosevelt. Three years later 

she died She was born in Russia.  

Elizabeth Shoumatoff, (1888–1980). 

Who painted the President‘s portrait 

Lucy Mercer (1891–1948) 

i Warm Springs, 11 April, 1945. 
Nicholas Robbins (Nicholas 

Kotzubisky), photographer 

There was no agent present from the British Secret Service/MI6 when the President was murdered.  

 

70 hours after the murder the President was murdered according to pre-determined arrangement. It was 

not possible for the American people to see him. There was no autopsy, the cyanide could certainly be 

seen on his face. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The Background of the Roosevelt murder 

The Scherff family: George Sr and George Jr in Germany in the 

1930s.  They were Jesuits. 

Gustav Hitler and Scherff Sr around 1938. At that 

time Scherff Sr and Scherff Jr were sent to the US on 

a top-secret mission:  infiltration 

Vilhelm D. Hassett, 

The President‘s secret 

assistant who received the 

poison in a tube  from 

Gustav Hitler via Scherff Jr. 

Dr. James Paullin 

(1881–1951) Dr 

Bruenn‘s assistant. 

Dr Howard Bruenn (1905–

1995) delivered the deadly 

poison cyanide. 

Dr Ross T. McIntire (1932-1945) 

Vice Admiral 

The President‘s psychiatrist  

The OSS and FBI were also actively 

involved 

Cyanide capsules 

More info at 

THE ASSASSINATION OF PRESIDENT 

ROOSEVELT!! 

Internet! 

More info at 

MI6 PLANNING FOR THE ASSASSINATION 

BEGAN IN 1944 

Internet 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Arthur Prettyman 

valet, assistant 

Administered the deadly 

poison in a drink for the 

President 

 

The 63-year-old President Franklin Delano Roosevelt was at the top of his life when he was murdered. 

In August 1921 the President was struck by what was then believed to be polio and was paralysed from the waist down. In 

the early 1900s a diagnose could not be positively confirmed. A report from 2003 states that it could also have been Guillain-

Barrés syndrome. There was, anyway, no effective at all in 1921. He also suffered from recurrent breathing problems. 

  

In February 1945 Roosevelt endured the long journey to the Soviet Union, for the Yalta Conference where he met with Josef 

Stalin and Winston Churchill. Roosevelt had been asked to stay behind due to his failing health, but he chose to go anyway. 

His main goal for the conference was to found the United Nations and create peace. Roosevelt returned to Washington, he 

was very satisfied and made a keynote speech to the Congress on March 1, 1945. He then, for the first time, told the audience 

that he had a handicap to explain why he was speaking to the Congress sitting down. He started his speech with the words ‘I 

hope you will excuse the unusual situation that I remain seated during the presentation, but it becomes much easier for me 

than wearing five kilos of steel on my legs.‘ 

 

Roosevelt aimed for o fourth time in office since he felt alert enough to be able to work another four years as the President of 

the USA. He was born on January 30, Aquarius, which is the most human of the twelve signs of the Zodiac. The was most 

human American President and he would never had dropped atom bombs over Japan. – The question is why he was 

murdered. There are several distinct answers to that question.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Atom bombs, continued from page 20. Hitler already had atom bombs. There are at least two books dealing with this subject: 

Die Atombombe und das Dritte Reich by Edgar Mayer and Thomas Mehner, and Hitlers Bombe, written by the former East 

German historian Rainer Karlsch. At a test explosion of a tactical nuclear device on 12 March 1945 at 22.15 in the province of 

Thuringia, on the military exercise grounds of Ohrdruf, Gustav Hitler and his SS General Hans Kammler sacrificed around 700 

people (ex POWs and concentration camp slaves) in order to test the efficiency of the bomb as a weapon of mass destruction. 

The result was (to Hitler) satisfying.  

G. Hitler had many ready-to-use atom bombs. He gave away two of them to Japan. The rest of them he gave to the USA, but 

Roosevelt, being the President, did probably not want to hear about atom bombs being used as weapons of mass destruction. 

This is one reason to why he was murdered, and atom bombs were also constructed in the US. 

 

The following President, Truman, had nothing against G Hitler‘s atom bombs. The scientist Edward Teller wrote a personal 

letter to the President after the end of the Second World War. He wanted the President to refrain from using atom bombs. We 

know that Truman‘s minister Jimmy Byrnes exercised considerable influence on him. As far as I understand, the US found out 

via G Hitler that Japan had received two atom bombs which were hidden in Hiroshima and Nagasaki. 

 

 

 

 

 
Hiroshima August 6, 1945. 

 

Nagasaki August 9, 1945 

Since the USA was at war with Japan it was necessary to use atom bombs. Japan could also use them against the US. When you 

want to hurt a nation, you attack the capital. In this case it would have been Tokyo, but that city was not the main target for the 

US, instead they targeted Hiroshima and Nagasaki. If you want to disarm an atom bomb, you need to drop an ordinary bomb on 

the area where the atom bomb is hidden Hiroshima and Nagasaki. As far as I understand, the US have never attacked Japan with 

atom bombs. They were ordinary bombs which hit atom bombs hidden in the two cities. I believe it was a mistake to murder 

Roosevelt. The story that the US used atom bombs against Japan was preserved in history. The inhumane effect of the weapons 

was directed against innocent people as President Truman‘s weapon of victory. 

 

Why did Gustav Hitler give away his atom bombs to Japan and the US? He was responsible of the lives of 50 million people in 

Europe, but he did not want to use the worst weapon of mass destruction against ordinary people, so he let the final battle take 

place between Japan and the US. But the ‘agreement‘ also stated that he and his closest circle would be allowed to travel to, for 

example, Latin America and the US. 

 

Flying vehicles 

Hitler‘s most secret weapon: Die Glocke/ The Bell Project and Haunebu called the V-7 project, flying vehicles. 
 

 

 

 

 

Die Glocke/ The Bell Project 



 

 

 

 

 

 

   

  

  

Space research and spaceflights. 

The base was located in East Prussia from where spaceflights were carried out and where the Nazi Germans had a UFO and base 

for research. The kilometre-long base was blasted into the mountain. On the mountain was a powerplant and a circle. Alon the 

circle there was an underground power line. An officer of the SS who was taken prisoner told the allies astonishing stories about 

UFO research and anti-gravity experiments. A BBC documentary told the story of a shut-down UFO base in southern Poland in 

2008. We often say ‘no smoke without a fire‘. More info at Industry, Omnipotent Akhenaten, pp 33-34 and The Lamb’s Will, 

pp 17-18 and 96. In spring 1945 the Glocke vehicles were transported in a German, especially equipped plane with SS General 

Hans Kammler on board, to the US. The plane landed in the southern part of the US. – What did Roosevelt know about these 

space vessels?  

 
 Haunebu and Vril test models, a secret V-7 project 

 

The spacecraft, the flying saucer Haunebu, was produced in East Prussia in Nazi Germany. The test flight is said to have 

been carried out in 1938. The pictures may confirm that the craft worked well after having taken off. Seven craft were 

probably produced.  



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 It is fairly clear that the vessels look like George Adamski‘s spacecraft from planet Venus in 1952. As far as I understand, aliens, 

the Greys, assisted with the construction of these Haunebu saucers. They had total control, but their vessels were never used in a 

war. After the end of the war, the Little Grey Men took their vessels and left. 

A picture which says it all. Gustav Hitler and an alien, one of the Greys, met and shook hands 

at the space centre in East Prussia. 

Jakob Sporrenberg, 

 SS-officer 

1902 - 1952 

Haunebu project manager 

Die Glocke project, from 

1934 to 1944 

Executed in Poland in 1952 

 

Odilo Globocnik,  

SS-Gruppenführer 

1904 - 1945 

Haunebu project manager  

Die Glocke project 1944 - 45 

Committed suicide in 1945 

 

Hans Kammler,  

SS General 

1901 - 1945??? 

Civil engineer/designer 

in Haunebu/Die 

Glocke project. There 

is information that he 

after the war secretly 

worked in the US, at 

Area 51 with a new 

identity. 

 

Viktor Schauberger 

1885- 19 58 

Philosopher, scientist, 

inventor, designer 

Involved in Haubau/Die 

Glocke project as early 

as in 1934. 

He, too, is said to have 

worked in the US after 

the war. 

Walter Robert 

Dornberger, Major 

General 

1895 – 1980 

Engineer 

Head of rocket 

development, e.g. V-1 

and V-2 

After the war in the US. 

 

Four fingers! 

More info at Industry, The Sun at a disadvantage, pp 19 - 22 

Why was one of the vessels called Die Glocke/Bell? This means Time, the End of Time. Gustav Hitler gave Die Glocke to the 

USA.  

 

The spacecraft Haunebu was produced with the name V-7. As far as I understand, Revelation refers to the figure 7 which 

returns to the Earth when time is ripe. – A white cloud is a symbol of a flying spacecraft/saucer. – What did Roosevelt know 

Roosevelt about these spacecraft? 

 

https://sv.wikipedia.org/wiki/Schutzstaffel
https://sv.wikipedia.org/wiki/Gruppenf%C3%BChrer


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Support for Jews and Horthy/Hungary 

War Refugee Board, WRB, was an American authority active during the final years of the Second World War, 1944 – 1945. Its 

assignment was to save European Jews from the Holocaust. The WRB was involved when Raoul Wallenberg was sent to 

Budapest to save as many Jews as possible in Hungary and neighbouring countries such as Poland. President Roosevelt 

supported Horthy in the struggle against Nazi Germany. More info at Industry, Evolution, pp 23 - 38. 

  

Jews and Hungary was an extremely sensitive topic for Gustav Hitler, he regarded himself as a reincarnation of Saint Stephen. 

Neither did he want to release Adolf Hitler to Argentina. – This is very interesting since Gustav Hitler always used Adolf‘s given 

name. He probably murdered Adolf in 1936. Argentina was the goal for Adolf Hitler´s escape in 1945, according to the FBI. But 

first, let us again have a look at Adolf Hitler and a living relative of his, Romano-Luka. 

 

 

Adolf Hitler 

unsymmetrical face 

squint-eyed 

Francis Morris 

1914-11-02 

symmetrical face 

Nothing to do with Hitler in 

Argentine. 

In 2014 he was 100 years old 

 

 

Gustav Hitler 

symmetrical face 

Squint-eyed 

 

  

Gustav Hitler‘s signature 

Adolf Hitler‘s characteristic face is unsymmetrical, he is squint-eyed as was his father and all his four brothers. I can see that 

this man, Romano-Lukas Hitler, is not identical with Adolf Hitler. When it comes to Gustav Hitler, there is nothing. Neither 

his face/photo nor his signature reminds us of Adolf Hitler. This RL Hitler is said to be a distant member of the Hitler family. – 

Who is he?  

Romano-Lukas 

Hitler 

The man on the identity card, picture 2, is Romano-Lukas Hitler.  This man‘s signature resembles Adolf Hitler‘s, at least the name 

Hitler. He too is squint-eyed and has an unsymmetrical face. Johann Georg Hiedler and Johann Nepomuk Hiedler were brothers. 

Alois has been associated with Johann George Hiedler and changed on his own initiative his name to Hitler. Alois was the 

biological father of, among others, Adolf and Gustav Hitler. According to the source, Alois was the son of Maria Schicklgruber 

and was born in 1837 as an extra-marital child. Let us in this Romano Lukas context try to find the Hitler origins. 

1 
3 2 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A common characteristic is that Alois Hitler and his sons are all squint-eyed. Romano Lukas looks like both Adolf and Gustav 

Hitler. Beyond his looks, Romano Lukas‘s signature  resembles that of Adolf Hitler. This RL Hitler as an unsymmentrical face, 

as has Adolf Hitler. 

 

He writes about himself: ‘Adolf Hitler‘s father Alois had a younger brother. His grandson was my father. My parents fled from 

communist East Germany and died in Bratislava, Slovakia. I was handed over to a convent and was then taken care of by a 

Polish family. I eventually returned to Germany and worked as a first officer on a ship.‘ – We cannot doubt that this Romano 

Lukas Hitler belongs to Adolf‘s family. But there is one problem. According to the sources, Alois Hitler did not have a young 

brother – or did he? Let me look back to Germany and, using his story, try to find out about his origin, unknown nowadays. 

Tiden. 

 

Martin Hiedler, 1762 - 1829 

Son of Johann Hiedler and 

Maria Anna Hiedler 

 

Anna Maria Hiedler (Gröschl) 

1760 - 1854 

Daughter of Laurenz Gröschl and 

NN Gröschl 

Johann Georg Hiedler 

1792 - 1857 

Son of Martin Hiedler and 

Anna Maria Hiedler 

Maria Anna Hiedler 

(Schicklgruber) 

1795- 18 47 

Daughter of Johannes 

Schicklgruber and Theresia 

Schicklgruber 

Johann Nepomuk Huettler 

(Hiedler) 

1807 - 1888 

Son of Martin Hiedler and 

Anna Maria Hiedler 

Eva Maria Huettler 

(Decker) 

1892 - 1873 

Daughter of Joseph 

Tecker and Theresia 

Hinterlechner 

Alois Schicklgruber Schicklgruber Johanna Pölzl 

Brothers 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alois Hitler, 1837 - 1903 

Alois Schicklgruber 

Squint-eyed 

Son of Johann Georg 

Hiedler and Maria Anna 

Hiedler (Schicklgruber) 

 

 

Schicklgruber 

f. mellan 1839 - 1847 

Son of Johann Georg 

Hiedler and Maria 

Anna Hiedler 

(Schicklgruber) 

 

Johanna Pölzl (Hüttler) 

1830 - 1906 

Daughter of Johann 

Nepomuk Huettler and Eva 

Maria Huettler 

Johann Baptist Pölzl, Sr 

1828 - 1902 

Son of Laurenz Pölzl and 

Juliana Pölzl 

Husband of Johanna Pölzl 

Klara Hitler (Pölzl) 

1860 - 1907 

Daughter of Johann Baptist 

Pölzl, Sr and Johanna Pölzl 

Third wife of Alois Hitler Sr 

Alois Hitler, 1837 - 1903 

Alois Schicklgruber 

Squint-eyed 

In 1876 he changed the 

family name to Hitler 

Franziska Hitler (Matzelsberger) 

1861 - 1884 

Second wife of Alois Hitler Sr 

 

Cousins 

Alois Hitler Jr, 

1882 - 1956 

Squint-eyed 

Gustav Hitler, 

1885 - 1887 1945 

Squint-eyed 

 

Otto Hitler 

1887 - 1887, 1945 

Squint-eyed 

 

Adolf Hitler, 

1889 - 1936 (1945) 

Squint-eyed 

 

Edmund Hitler 

1894 - 1900? 

Squint-eyed 

 

Schicklgruber 

Born between 1839 - 

1847 

Son of Johann Georg 

Hiedler and Maria 

Anna Hiedler 

(Schicklgruber) 

 

Schicklgruber II Hitler III 

Schicklgruber III 

Romano Lukas Hitler  

1950- 

Schicklgruber IV 

Squint-eyed 

 

Jean-Marie Loret 

(Lobjoie) 

1918 - 1985 

Son of Adolf Hitler and 

Charlotte Eudoxie Alida 

Lobjoie 

Squint-eyed 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anna Hitler (Glassl-Hörer) 

1823 - 1883 

Daughter of George Hörer 

and Grace Höre 

Alois Hitler Sr‘s first wife. 

Ida Hitler 

1986 - 1888 

Daughter of Alois Hitler 

Sr and Klara Hitler 

Paula Hitler / Wolff 

1896 - 1960 

Daughter of Alois Hitler Sr  

and Klara Hitler 

Adolf asked her to change the 

name Hitler to Wolf. 

Angela Franzska Johanna Hitler 

1883 - 1949 

Daughter of Alois Hitler Sr 

and Franziska Hitler 

Sister of Alois Jr 

Franziska Hitler 

(Matzelsberger) 

1861 - 1884 

Alois Hitler Sr‘s second wife 

 

Leo Raubal 

1879 - 1910 

Son of Gustav Raubal 

and Mary Raubal 

Leo Rudolf Raubal Jr 

1906 - 1977 

Son of Leo Raubal and 

Angela Franzska Johanna 

Hitler 

Angela Maria "Geli" 

Raubal 

1908 - 1931 (1945) 

Daughter of Leo 

Raubal and Angela 

Franzska Johanna 

Hitler 

Elfriede Maria 

Hochegger (Raubal) 

1910 - 1993 

Daughter of Leo 

Raubal and Angela 

Franzska Johanna 

Hitler 

Brian William 

Stuart-Houston 
1965- 

Son of William 

Patrick Stuart-

Houston and Phyllis 

Stuart 

Alois Hitler jr, 

1882 - 1956 

Squint-eyed, around 1910 

Alois Hitler jr, 

1882 - 1956 

Squint-eyed, around 1950 

Adolf Hitler, 

1889 - 1936 (1945) 

Squint-eyed 

Jean-Marie Loret 

1918 - 1985 

Squint-eyed 

Selective family tree, Martin Hiedler, 1762-1829 

Alois Hitler Jr 

1882 - 1956 

Son of Alois Hitler 

Sr and Franziska 

Hitler 
 

Hedwig Hitler 

(Heidemann) 

1913 - ? 

Bridget Elizabeth Stuart-

Houston (Dowling) 

1891 - 1969 

Daughter of William 

Dowling 

William Patrick Stuart-

Houston (Hitler) 

1911 - 1987 

Son of Alois Hitler Jr and 

Bridget Elizabeth Stuart-

Houston 

Heinrich "Heinz" Hitler 

1920 - 1942 

Son of Alois Hitler Jr and 

Hedwig Hitler 

Phyllis Stuart-

Houston (Jean-

Jacques) 

1923 – 2004 

 

 

Alexander Adolf 

Stuart-Houston 

1949 -  

Son of William 

Patrick and 

Phyllis Stuart-

Houston 

Louis P. Stuart-

Houston 

1951-  

Son of William 

Patrick Stuart-

Houston and Phyllis 

Stuart-Houston 

Howard Ronald 

Stuart-Houston 

1957-1989 

Son of William 

Patrick Stuart-

Houston and Phyllis 

Stuart-Houston 

None of the 

brothers is 

married and 

has children, 

according to 

the source 

Alois Hitler, 1837 - 1903  
Squint-eyed 

 

 Phillipe Loret 
Squint-eyed 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hiedler/Hitler‘s family tree is mysterious because it has been manipulated to be just that. It is not a true reflexion of reality. The 

Jewish doctor Eduard Bloch was the Hitler family‘s GP. During Psychologist Langer‘s interview with Eduard Bloch in 1943, this 

came up: ‘I learned to know them all when I treated his mother for blood cancer. I gave her an injection every day.‘ ‘How was 

their relationship‘?  ‘The relationship between mother and son…Their mutual worship was unusual.‘ ‗How did it manifest itself‘?  

‘When I asked Hitler and his two married sisters to come to me. I was going to tell them that their mother was dying. His 

reaction was touching. His pale face was distorted, and his eyes were streaming with tears. The girls, on the other hand, were 

calm, composed. At that moment I was made aware of the strong ties between mother and son. During many years as a doctor I 

have of course witnessed many scenes like this one. But this one affected me more. I have never seen anyone as crushed by 

sorrow as Adolf Hitler.‘ This was in 1907, the year Klara Hitler died. – The interview with Doctor Eduard Bloch also revealed 

that Adolf had two adult and married sisters, but they cannot be found in Alois Hitler‘s family tree. Ida Hitler was officially 

declared dead when Paula in 1888 when Paula Hitler was 11 years old. Alois‘s younger brother and all his descendants are also 

missing. Alois‘s sons Gustav, Otto, and Edmund, all officially declared dead, returned later as Adolf Hitler‘s doubles. In 1933 – 

1945 Gustav Hitler created a gigantic chaos which still affects us and was at its peak in the US during President Roosevelt‘s time 

in office. 

Jean-Marie Loret 

1918 - 1985 

Son of Adolf Hitler 

Unsymmetrical face 

Squint-eyed 

Adolf Hitler, 

1889 - 1936 (1945) 

Son of Alois Hitler 

Unsymmetrical face 

Squint-eyed 

Alois Hitler jr, 

1882 - 1956  

Son of Alois Hitler Sr  

Squint-eyed 

Ca 1950 

Alois Hitler, 1837 - 1903 

Alois Schicklgruber 

Squint-eyed. In 1876 he 

changed the family name 

to Hitler 

Son of Johann Georg 

Hiedler and Maria Anna 

Hiedler (Schicklgruber) 

Phillipe Loret 

Son of Jean-Marie 

Loret 

Squint-eyed 

Schicklgruber 

Born between 1839 - 

1847 

Son of Johann Georg 

Hiedler and Maria 

Anna Hiedler 

(Schicklgruber) 

 

Schicklgruber II Schicklgruber III  Romano Lukas Hitler, 1950-, Schicklgruber IV, Squint-eyed 

Via Jean-Marie Loret and Adolf Hitler we are taken back to Alois Hitler Sr. Jean-Marie Loret not only looks 

like Adolf, she belongs to the same blood group and he ‗inherited‘ Adolf‘s handwriting. More info at 

Industry, Aries, Capricorn and the End of Time, pp 25 - 26.  He was Adolf Hitler‘s biological son. Jean 

Marie‘s son Phillipe told the story regarding Adolf Hitler, he is Adolf‘s grandson. 

 Charlotte Eudoxie Alida Lobjoie, 1898 - 1951, 

mother of Jean-Marie Loret. Her portrait was 

painted by Adolf Hitler in her house in France. 

 

 

Two of Hitler‘s descendants, Jean-Marie Loret and Romano-Lukas 

Hitler. They look like each other despite the fact that one of them is 

a descendant of Alois Hitler‘s younger brother Schicklgruber/Hitler.  

Romano-Lukas Hitler‘s origin takes us back to Alois Hitler‘s younger brother Schicklgruber. Despite the fact that 

his paternal grandfather was Alois‘s younger brother, he (and his handwriting) remind us of, among others, Adolf. 

This is in his blood, Romano Lukas knows exactly who he is. He is the great grandson of the younger brother 

Schicklgruber/Hitler. – When Alois Sr was born, his mother Maria Anna Hiedler (Schicklgruber) was single, as she 

probably was when the second son was born. George Hiedler took care of the eldest son, but who cared for the next 

one? Was his younger brother secretly Johan Nepomuk Huettler (Hiedler)?  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In mid-March 2014, the FBI released new documents which confirm that Hitler was granted asylum in Argentina, thanks to the 

US. The then head of the OSS (later the CIA) Allan Dulles is mentioned as a helping hand. 
 

The source: ‘Why, then, would all countries involved, Argentina, the US, England, Norway, Spain, Italy, Switzerland, Germany 

and Russia chose the same path towards secrecy?‘ – (Except, of course, President Roosevelt). The answer is simple in this 

context. Gustav Hitler was a reincarnation of, among others, Izates II/Jesus/the Lamb, God of Israel, which they all knew. 

Gustav Hitler all the time worked in Adolf‘s name and Adolf had a number of doubles. But it seems as if those involved did not 

know who Adolf Hitler really was. 

D-4 Hitler                       and                     D-3 Hitler 
The picture above demonstrates that D-4 Hitler and his followers escaped to 

Argentina in a submarine. 

More info at Industry, The Lamb´s Will, pp 90 - 93.   D=Adolf´s doubles. 

To Argentina, 1945 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Michael Musmanno and Heinz Lorenz, press agent 

1948 

Michael Musmanno 

 ‘Please tell us about the most extraordinary events you 

associate with Hitler‘! 

Heinz Lorenz 

‘The first one was on April 12, when I told him that 

Roosevelt, the American President, had died. From his 

second home in Warm Springs, Franklin Delano 

Roosevelt‘s remains were taken to his final place of rest. 

Hitler started to dance and congratulated himself, as if he 

himself was behind Roosevelt‘s death. He cried out: 

This means that I will win the war‘!   

 

More info at Industry, The Lamb’s Will, pp 39 - 99. 

Document from April, 1945 

Heinz Lorenz, Press agent, 1948 

The Nuremberg judge and 

commander 
Michael Musmanno 

1948 

Now, let me look back to the Nuremberg judge and commander Michael Musmanno and his interviews (1945 – 48) with the 

staff from Gustav Hitler‘s bunker in Berlin in 1945. His question (above) was put to Heinz Lorenz, press agent in the bunker 

in 1945. The answer was not only striking, it also pointed to the fact that he was behind the murder of President Roosevelt. 

His infiltration into the White House had been surprisingly successful. He had also involved the Brits via Scherff Sr and Jr. 

Money was no problem and the Americans sold the White House and the American soul to Gustav Hitler. – The most notable 

issue was his last sentence:  

’This means I will win the war’!  - He indirectly won the war via the USA, his atom bombs on Japan, and he can also hint at 

the struggle between the Lamb and Babylonia in Revelation.  

 

 

 

  

Arch Bishop Caspar Klein of Paderdorf 

1940 

Arch Bishop Caspar Klein, 1920 - 1941 

(1865 - 1941) 

The pope‘s man in Nazi Germany 

Arch Bishop Caspar Klein, 1920 - 1941 

(1865 - 1941) 

The pope‘s man in Nazi Germany 

 
Gustav Hitler ordered Arch Bishop Casper Klein to remove all traces of SCHERFF. Nobody in the future would be able to 

find out anything about George Scherff Sr and his origin. 

This Arch Bishop Klein practised his religion among Gustav Hitler‘s bloody activities in Nazi Germany. He, like other 

Catholic bishops in Germany, constantly spread the Nazi/Christian religion favoured by G Hitler. It was similar to the 

Christian religion which Saint Stephen brought to Hungary after the fall, assisted by, among others, the Germans and the 

Pope, of the heathen realm of Prince Géza. 

 

There was a Walter Scherff around Gustav Hitler between 1939 and 1945. There is no written information about him or about 

his parents, no origin and no family information, no data at all.  What is most interesting about this W Scherff is the question 

whether there is any physical connection to George Scherff Sr and Martin Bormann.  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Walter Scherff, 1898 - 1945 

German army officer and military 

historian 

Son of whom? 

Walter Scherff, 1898 - 1945 

German army officer and military 

historian 

Son of whom? 

Major General Walter Scherff (1 November 1898, in 

Cannstatt – 24 May 1945, in Saalfelden) was a German 

army officer and military historian appointed by Adolf 

Hitler to the Oberkommando der Wehrmacht in May 1942 

to compile the history of the war. 

 

He served in a Panzer Battalion and was promoted 

Oberstleutnant in 1939, Oberst in September 1941 and 

Generalmajor in September 1943. He was injured in 1944 

by the 20 July plot bomb at the Wolf's Lair headquarters in 

Rastenburg, East Prussia.  

 

A great admirer of Hitler, he committed suicide by means of 

a cyanide capsule while in American captivity. 
 

Scherff was responsible for the destruction of parts of the 

complete stenographic record of Hitler's military conferences 

despite not having the authority to do so. Those copies under the 

administration of the Stenographic Service were ordered burned 

early in May 1945, at his direction. His personal copies were also 

"probably" burned, according to historians, as "Scherff made it 

plain that his opinion of Hitler as a general had changed, and he 

strongly criticized the military strategy of the last few years." [1] 

 

 Prescott Sheldon Bush, 

1895-1972 

George Scherff Sr 

1875-1972 

George Herbert Walker Bush 
1925- President 1989-1993 

George Scherff Jr, 

Around 1910-15 

Prescott Sheldon Bush Jr 
1922-2010 

Son of Prescott Sheldon Bush 

The youngest George Scherff  

George Walker Bush, 

1946- President 2001-2009 

George Scherff III 

Son of George H W Bush 

 G Scherff Sr b. around 1875 G Scherff Jr, b. around 1910 - 15 Martin Bormann, b. 1900 Albert Bormann, b. 1902 

Walter Bormann, f. 1904? Walter Scherff Walter Scherff  George Scherff Sr  

In these pictures of Walter Scherff, he resembles Scherff Sr and Martin Bormann, there is a certain biological connection between them. 

Scherff is a Jewish family name, but does he look like a Jew? – Who was this Walter Scherff? Born on November 1, 1898, in Bad Cannstatt, 

committed suicide on May 24, 1945, by swallowing a cyanide capsule, according to the source. He was a great admirer of G Hitler. Could he 

have been the son of George Scherff Sr? Did the family live in Cannstatt which is part of Stuttgart in Baden-Württemberg in Germany, 

previously an independent city with roots in the Roman Empire?  We know nothing about this Scherff. 

G Hitler ordered him to destroy vast amounts of documents. – Did he really commit suicide? 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

After the War, 1945 

 
 

 

Martin Bormann 

1900-1945 - 2002 

Reinhard Gehlen 

(Hank Janowicz, Wayne) 

1902 - 1979 

 

George Herbert 

Walker Bush Jr 

Prescott Sheldon 

Bush Sr, 

Josef Mengele 

(Steven Rabel). 

1911 - 1979 

Otto Skorzeny 1997 

(Frank Edward P) 

1908 - 1975 

Gustav Hitler‘s good friends during his Nazi years: George Scherff Sr, George Scherff Jr, Josef Mengele, Martin Bormann, 

Reinhard Gehlen and Otto Skorzeny. These six men were friends during the 1930s, they helped each other guided by G Hitler. 

They were members of Gustav Hitler‘s closest circle of friends. After the end of the war they ended up in the USA with new 

names and identities. One example is Martin Bormann who was officially declared dead in 1945, Otto Skorzeny in 1975, but they 

also continued their lives in the US. These six men remained good friends after the war and they helped each other no matter what. 

These are examples of sustainable friendship under the auspices of Bush Sr and Bush Jr. Among them was the mass murderer Otto 

Skorzeny, a reckless murderer.  Before he died he met the writer Erik Orion in the USA and told him about a ruthless murder of 

Nikola Tesla. The murder of Tesla pursued him for the rest of his life. Nikola Tesla was an old friendly man who all his life had 

worked for peace in the name of humanity. To kill an old, innocent man like that (after he had offered him tea) was too much and 

he could not get rid of the feeling of guilt until he finally confessed to everything. Afterwards he felt relieved. He handed over 

many pictures to Erik Orion, among them the family picture above, a document from the 1930s. The photo reveals everything 

thanks to Otto Skorzeny. But this does not change anything for George Scherff Jr, George Herbert Walker Bush Jr. They regret 

nothing. See above, pp 13-14. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

February 25, 1942, California 

Un-identified Object  

or 

The Battle of Los Angeles 

Los Angeles is a city with exceptionally many observations of UFO. Thousands of them are registered in official archives. Most 

of them have logical and/or scientific explanations depending on whether you are for or against UFO. But certain observations 

cannot be explained, they are classified. On February 25, 1942: Something appears in the sky above Los Angeles. Three months 

after Pearl Harbor, the anti-aircraft (AA) defence tries to find out if it is Japanese aircraft. They focussed at a certain point in the 

sky, then the AA started firing. Everybody in the neighbourhood was out in the streets watching. 

Seventeen-year-old Bill Thompson describes that night: ‘I saw a large, round object at around 1,000 feet. It stopped right above 

us. And I saw other, smaller objects moving close to it.‘ According to the FBI agent and UFO investigator Ben Hansen this 

could have been Los Angeles‘s first and best documented UFO. – ‘If look to the west we can see Santa Monica (see pictures 

above)- The object appeared at the hills over there. It slowly moved inland to Baldwin Hill and Culver City. Here the object 

turned back to the coastline, to Long Beach and the sea.‘ The last observation took place at 4.13 a.m. Then the object 

disappeared without a trace. No bombs were used and no one was hurt. The deaths were not caused by exploding grenades but 

by car accidents and heart failures connected to that night‘s dramatic events. Despite the firing of 1,400 grenades not one single 

object was shot down. It made both soldiers and civilians wonder about what they had just seen. Was it false alarm, a botched air 

raid or, as they say today, a UFO? 

 

The published documents mention one particular event shortly before 2 a.m. on February 25. The radar spotted an object 190 

kilometres off the coast of Los Angeles. The object was eastbound towards Malibu and turned south at Santa Monica towards 

Los Angeles. At 02.21, when the object approached the city, blackout was ordered. At 02.30 the free use of weapons was 

allowed. At 02.43 an officer saw something in the sky south of central Los Angeles. Facing a possible new Pearl Harbor, the LA 

inhabitants took no risks, the documents state.  – The Japanese maintained that they had no planes above Los Angeles. 

 

To make you understand this better, I refer you to UFO investigator Ben Hanse, see below. 

The only existing photo from February 

25,1942.  

Long Beach  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

This well-known photo was published in the Los Angeles Times.  

Ben Hansen, the UFO investigator, said, after having seen the photo for the first time, that this proved that a UFO had been 

caught in the searchlights. – Hansen would soon find something that had never before been found.. He went to the site where the 

photo was taken 

Most people think that the photo was shot near Baldwin Hill, behind him. This is a good theory, the profiles of the hills fit the 

picture and it tallies with the distance completed above land. But is there anything in the searchlight? The only way to see that is 

to study the negative. The only one who could help him was the archivist Simon Elliot at the UCLA. He took care of four 

million photos from Los Angeles Times. See the negative below. 

It is underexposed! Hansen did not expect it to be that pale. We can see the searchlight, but not the profiles of the hills. Here 

is the photo which was published in the newspaper. The original has been substantially touched-up. This means that you need 

to copy the negative, enhance details and even paint the celluloid. – Has it been done to make the photo more striking? Has it 

been done to create something that was not really there? Are there details which cannot be spotted in the published picture? – 

But before the analysis starts, Elliot sees something he has not seen before, the notch codes at the edge of the negative. It has 

a different notch code, it was taken using a new kind of film. – Of the four million negatives the L.A. Times collection, this is 

the very first from this new kind of film. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Standard notch Non-standard notch 

A bit strange. He had not seen it on any other negative. All L.A. Times photographers used film from the same producer. The 

picture above is totally different, maybe it was not taken by a L.A. Times employee.  – Who can have taken it? – It is a mystery 

for him to solve. Maybe this famous photo was not taken by an L.A. Times photographer, then we can question the origin of the 

original negative. If it did not come from the newspaper – where did it come from? – The photo specialist and ex-L.A. Times 

photographer George Reis will solve the riddle. But first he must find out if the two negatives are identical.  

They are identical 

Reis compares the two negatives to establish if they are identical – it is nice to see that they are. Yes, it is the same picture, 

now we know.  The analysis gives the result that the touched-up photo is not a forgery. But it has more severe problems. Most 

people who have studied the photo have asked if there is an object where the searchlights focus. What does he say? 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

If we zoom and adjust the light and contrast we can see a condensation in that part of the photo. Tjis might indicate that 

something is there, but we cannot determine the shape. It may be on the move, it may be transparent. – The photo analysis seems 

to have created more questions and more mysteries. Another detail people have observed is that some searchlights seem to pass 

right through the object, while others are stopped. Experts have for years analysed this detail. – Is there something in the air 

which reflects the light? – These rays may be reflexions, they may hit an object and change directions. They are brighter towards 

the centre, then they become weaker. This may be seen as if they hit an object, the searchlights seem to be reflexions. 

 

But they still have one mystery to solve. When Reis saw the negative he found out that all negatives had the same notch, all but 

this particular one. He has a list of notch codes. They are many but in this case everything points to Kodak Fine Grain Positive 

film.  

Notch from Kodak Fine Grain Positive 

film.  
 This implies that this negative is a copy. – So this negative is not the original? – No – Quite unbelievable! All research has 

assumed this to be the original. – So where is it? – No idea, this is a mystery. The digital analysis gives us as many questions as 

answers. – Are the searchlights reflected by an object? – That question cannot be answered as the original negative is missing. 

– Did it disappear by accident or has someone removed it? Can the original prove that the object existed? If there really is an 

object on the photo, why was it not shot down? 

We know one thing for sure. The photo was not taken by an L.A. Times photographer. The original negative disappeared 

without a trace. The question is: Who was the photographer and what happened to the negative? I often state that after each 

event there must be clues which finally can give us a solution. If we look at the photo and the negative above (which is the best 

we have for an analysis) we see a large, round object which looks like a UFO/flying saucer. Behind that a number of (five) 

smaller round objects move in the same direction. Is there any proof that the photo is genuine? Yes, there is. We have an eye 

witness called Bill Tomplins, 17 years of age, who tells the story of what he saw during that night. - ’I saw a large, round 

object at around 1,000 feet. It stopped right above us. And I saw other, smaller objects moving close to it.’ – If we study 

his words carefully, we see that they and the negative above tally. In other words: the photo is genuine, not a forgery. But we 

still need to find out who took the photo and where the negative is. 

 

At that time, at the beginning of the 1940s, nobody talked openly about UFO and visitors from outer space. Simultaneously, in 

Nazi Germany, in East Prussia, there was a secret space base for space research and UFO, see pp 28 – 30 above. The Glocke 

craft were built for research at that base. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

All UFOs seen in the pictures were not built in Germany. They were all re-painted with German symbols and were also guided 

by German pilots and aliens. These UFOs were not used in the war.  We do not know anything about the number of UFOs. They 

started to appear in the skies and on February 25 1942, they probably reached Los Angeles in order to create chaos in the USA. I 

believe that G Hitler sent these UFOs to Los Angeles. The planet of origin is Venus. – These UFOs cannot be shot down, they 

have a protective anti-gravity system. 

 

Nikola Tesla and his followers, among them the designer Otis T Carr worked in the US at the time. They knew about the origin 

of the UFOs. George Scherff Sr was Tesla‘s assistant. – Now we can ask again: Who was the photographer who took the 

picture? There is one more fairly strong lead connected to the film, namely ‘the notch for Kodak Fine Grain Positive film‘. The 

film was a product of Germany, so the photographer had connections in Germany. The man behind the camera should have 

known in advance about the UFO demonstration on 25 February 1942 since he was there and could take pictures. The only 

picture not taken by a Times photographer in this context. 

 

 

I mean that the photographer knew about Nikola Tesla and George Scherff Sr and Jr. He was there on time and could prepare 

during the night. He was the only one who took photos of what happened. That is why his name has been removed and the 

interesting negative is probably with the CIA. – The question is whether there are further clues which can back up this photo. 

Yes, there is a document which can answer the question.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In 2014 the document which was written by General George Marshall on February 26 was made public. It related what happened 

during the night and it was sent directly to President Roosevelt. He describes in some detail the Battle of Los Angeles… 

General George Marshall, 1939 - 1945 

Chief of Staff of the USA army 

1880-1959 

Document 1, 25 February 1942, see above 

Document 2, one week later, see below 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dr. Robert Wood, engineer, 1942 

Worked 40 years for Douglas Aircraft Company 

Dr. Robert Wood, engineer, 1942 

Worked 40 years for Douglas Aircraft Company 

 

Dr Robert Wood, engineer, worked for 40 years as an engineer at Douglas Aircraft Company. He believes he has a document 

about some crash in 1942. This document has triggered the conspiracy theories. He became interested in the Battle of Los 

Angeles when he received some documents which seemed to be classified. Five pages marked ‘Top Secret‘ were handed over 

to Dr Wood by someone who said he was in the army. The document seems to be from the 1940s, a letter to the President. He 

became curious because this document implied that the US had been attacked by UFOs and that the army had shot down a 

couple of them. The documents seemed authentic and one of them was well known among historians: the letter from George 

Marshall to President Roosevelt, written the day after the Battle of Los Angeles. 

 

But the other documents have caused controversy. When he read that the US had captured one UFO, he became exhilarated. It 

is a letter from FDR to George Marshall a week later which states that two craft have been apprehended. One of them in Sant 

Bernardino Mountains and one at sea. ‘The conclusion of the Head Quarters is that the craft do not come from our planet.‘ 

‘According to our intelligence services they probably come from outer space.‘ This was written a week later, in March 1942, as 

is this: Dr Wood‘s documents are astounding.‘ But there is nothing to confirm the statement and there are no other copies of 

the documents. 

The UFO investigator Ben Hansen is doubtful of the documents‘ authenticity. In 

order to analyse the documents, you will need the originals. This is the problem with 

the Dr Wood documents, we can neither test the paper nor the ink.  We cannot look 

for details which were common in those days. These documents are the only links 

between the Battle of Los Angeles with the theory that alien craft were involved. 

Without a reliable source the authenticity can be questioned. What remains are 

reports of a mysterious craft in Los Angeles, soldiers are said to have fired against 

unknown targets, and witness statements. Bill Tompkins is one of the few who saw a 

saucer-like craft, something nobody had never seen before, a situation when a large 

extra-terrestrial military organisation arrived at our planet after the declaration of 

war against Japan. 

I completely agree with Ben Hansen‘s points of view. But in his investigation I find 

a clue, important information connected to the investigation. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In all countries people know that if something is ‘Secret‘ it is not for the public eye. If a document is classified, then it is secret 

and there is no need for copies.  Dr Wood distinctly writes that these documents are classified, even ‘Top Secret‘. They were not 

meant to be handed out. I believe that the most important issue here is the Woods documents. 

 

If we take one more look at the picture above, the best photo the investigator Ben Hansen had for his analysis, we can see that the 

large round object looks like a UFO. The photo and the story about The Battle of Los Angeles told by 17-year-old Bill Tompkins 

tally. Dr Wood‘s documents tell us that they were sent from FDR, Franklin D Roosevelt, to George Marshall. They state that ‘The 

conclusion of the Head Quarters is that the craft do not come from our planet, according to our intelligence services they 

probably come from outer space.‘  – I will now analyse these two sentences. ‘Head Quarters‘ is probably the White House or 

Pentagon and the intelligence service at the time was the OSS. From where did they get the information on UFO? Gustav Hitler‘s 

special infiltration in the White House and the OSS via George Scherff Sr and George Scherff Jr functioned well. These two, too, 

knew about the space base in East Prussia in Nazi Germany and could inform the White House that something was about to 

happen on February 25, 1942, something of short duration and harmless. At that time, UFO only existed in East Prussia. 

According to the Wood documents President Roosevelt also knew about the base in East Prussia, Germany – The Battle of Los 

Angeles was arranged in order to create chaos inside and outside the White House. 

 

In the Wood documents we can read that the US had captured two spacecraft. One of them in the San Bernardino mountains and 

one at sea (no evidence provided). It is quite clear that the US did not capture two UFOs. But why was George Marshall informed 

about that? What is it that important people involved wanted to point out by using spacecraft, UFOs?  – Was it because of the two 

Die Glocke spacecraft which then crashed in the US? They were produced in Germany, in East Prussia. – The Battle of Los 

Angeles took place two months after the USA had declared war against Japan. President Roosevelt was fairly well informed, he 

could not be fooled. Had he, too, met aliens? The year after this, Nikola Tesla was murdered. 

 

As a conclusion I can summarise The Battle of Los Angeles like this: As far as I understand it, the Wood documents reflect the 

battle in pictures and text, I can visualise the events on February 25, 1942. His document is valuable, but it depends on who the 

reader is since we are different at various levels of knowledge. Personally, I want to thank both Dr Robert Wood and Bill 

Tompkins for their participation in this topic. We need people who can stand up for reality and do not try to escape into illusions, 

lies and the world of fairy tales. – The documents were released in 2014. 

 

 

 

 

 

This is where President Roosevelt lived, a simple life close to nature and woods. His house is in an area which can be visited in 

secrecy by the aliens. I have a very strong feeling that the aliens visited President Roosevelt a couple of times, but I cannot say 

when. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

UFO crash in 1947  

 

 

Kapustin Yar, CCCP 

Roswell, USA 
Kapustin Yar, CCCP 

Now it is 1947, five years after the Battle of Los Anglees. The 

most famous UFO incident is said to have started with a 

massive explosion above the New Mexico desert in July 1947. 

Also in 1947, an UFO crashed in the Soviet Union. 

The pictures give an idea of a crashing UFO after an 

explosion, in this case in Roswell. A Die Glocke-UFO. 

A UFO which crashed. One half of it has sunk. The craft 

is white and there are symbols on it. 

The newspaper also confirmed that a UFO 

had crashed in Roswell. 

This is the only incident with an unknown 

object confirmed by a government. 

A close-up of a crashed UFO. We see symbols 

which are not familiar. 

USA 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jesse Marcel, a well-respected intelligence officer, found 

debris of a UFO which crashed on July 8 1947 in Roswell 

in the New Mexico desert. We can see from the debris that 

it was a white UFO. The photo was taken two weeks after 

the crash. Debris was found in a large area of land. 

The crashed UFO surrounded by army people. 

This happened at some time during the late 

winter of 1947. Half the UFO has sunk into the 

soil in a forest in Kapustin Yar. The craft is 

intact. 

According to the anti-aircraft forces they have 

captured a flying saucer, but debris from one 

was found by Jesse Marcel. He went home and 

showed it to his family before he brought it to 

his base. 

In a forest in Kapustin Yar, the Soviet Union has 

found a complete flying saucer buried in the soil. The 

material seems to be stony and the crash did not 

damage the craft. 

The parts could not be damaged. They tried to damage 

it with a sledgehammer but to no avail. It was strange 

debris, very strong and light. The most extraordinary 

material was something Marcel calls ‘memory metal‘. 

At the edge of a forest, half the UFO was bored into the 

ground.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lots of symbols. Marcell calls them hieroglyphs 

because he could not make any sense out of them. 

The most extraordinary material was something 

Marcel calls ‘memory metal‘. Memory metal in 

Roswell. 
 

In the picture we see a large amount of symbols and how 

the Soviet Union transport the craft. We may notice that 

the white colour has been transformed into a darker shade. 

Is it melting snow?  

Frankie Rowe, inhabitant of Roswell. 

Frankie says that her father took a piece of metal from 

the crash and her story tallies with Jesse Marcel‘s. The 

metal was so soft that her father could crease it in his 

hand and then let go – the piece returned to its original 

shape, there were no marks. – Frankie Rowe‘s father 

and Jesse Marcel did not know each other, they had 

never met. But their stories of the ‘memory metal‘ 

tally. 

The photo shows half a UFU with lots of symbols 

bored down into the ground. What is it the photo 

reveals and confirms? The soft, light, elastic metal 

is transformed into a stony, hard metal at impact. 

      Alien from Roswell 
This how the aliens are described: They are small 

like children with grey, hairless skin and large eyes.  
Alien from Kapustin Yar 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A dead and very badly injured alien after an explosion. 

The head, the face and the body are injured. He was 

probably found in debris on the ground. The alien is 

neither man nor woman, it is a hybrid.  

The UFO researcher Donald Schmidt believes that the 

army secretly cleaned away the debris in 1947. During 

2.5 to 3 days 50 – 60 men arrived in trucks. They lined 

up (sometimes on all fours), the order was that if 

something could not be removed, it was to be buried. 

Even if the site was cleaned there are certain individuals 

who believe that there are remains of the UFO in the 

desert. – The body is preserved in a museum in Roswell. 

Here we see a living alien, small as a child, in the forest in 

Kapustin Yar. He was probably found inside the craft. The 

little alien is fully dressed and is taken away by soldiers. 

The photo confirms a tense situation, but everything was 

calmly carried out. We do not know what happened to the 

little alien, but it is probably dead by now.  

The craft is certainly under control and is still secretly used 

for research by scientists. 

 

Why did the UFO crash? – There are two causes behind a 

crash. One is when a serious problem appears in the driving 

system. Then the craft will explode and when a minor 

problem arises, the craft will also crash. 

The body is still here in the museum 
Roswell has become an industry  

In Russia there are still people who stand up for the real 

thing and do not want to be associated with lies and 

illusions which lead to ruin. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Roswell survived the incident and has developed into a proper business. It has 

cemented the idea that the government conceals the truth about Roswell. All UFO 

researchers agree that when time is ripe, the truth about Roswell on 8 July 1947 will 

be revealed. – One thing is worth to remember – the US is the top nation for all those 

interested in UFO. The so-called ‘memory metal‘ is not produced on this planet – 

but, who knows? 

 
In the US science is divided into two groups. In one we find the scientists who are interested in 

humanity, reality, in the other we those who stand for the opposite: illusion, lies and fairy-tales.   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Central Intelligence Agency, CIA, George Bush Center for 

Intelligence. (CIA=Beast), was established on September 18 1947. 

CIA is the secret American intelligence organisation. (September 18 

coincides with my father‘s paternity issue). In other words: George 

Bush is personally at the base and centre of the CIA, he is the 

individual who has the final word. More info at Industry, Deity, pp 40-

60. 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

John F. Kennedy and UFO 

The Kennedy Murder 

President John F. Kennedy,  

20 January 1961– 22 November 1963 

 

President John F. Kennedy,  

20 January 1961– 22 November 1963 

 

Kennedy‘s secret NASA 

archives 

Roscoe H. Hillenkoetter, USN 

1947 – 1950 

Director of Central Intelligence 
UFO-crash in Roswell 8 July 1947 

Roscoe H. Hillenkoetter, USN 

1947 – 1950 

Director of Central Intelligence 

After the Roswell incident – a spacecraft is said to have crashed, see above, the CIA established a secret group with the CIA 

director Roscoe H. Hillenkoetter. The group worked with UFO activities in the US.  – I understand that this secret group, 

headed by George Herbert Bush, has communicated with UFO. – Thousands of sightings were documented and listed during 

the following years.  They were suddenly ordered to hand everything over to President Kennedy. 

CIA director John A. McCone, 1963 
President John F. Kennedy, 1963 

63 19 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

CIA director John A. McCone, 

1963 

1961 - 1965 

Secret UFO report 
NASA Administrator James Webb, 1963 

1952 - 1968 

What happened in the White House on November 12, 1963? It was all about the Moon and UFO. President Kennedy was 

probably engaged in conversations with the NASA administrator James Webb while reports of flying saucers came from all 

directions. Anyway, he as the President and supreme commander and the NASA administrator James Webb were not informed 

of these UFOs which for nearly 20 years had existed in and outside the US. Only the CIA knew the truth about them. 

 

In a memo, dated November 12, President Kennedy asks the CIA to share its UFO information with NASA. The letter is dated 

ten days before the murder and is a sensation.  November 22, 1963, at 12.20 p.m. in Dallas, Texas. Kennedy is dead. The murder 

of Kennedy is the most controversial and dividing case in the history of the USA. It is an old question: ‗Who killed Kennedy and 

why?‘ The President of the USA is dead. During the last 50 years many theories about Kennedy‘s death have appeared. 

 

After the murder many investigations into the issue were initiated. In 1964 the Warren Commission, the official investigation 

regarding the murder, stated that Lee Harvey Oswald was the murderer. Many people believe that there are contradictions in the 

theory of the single shooter. It was a crime witnessed by hundreds of people and what they saw, of course, differs. Many are sure 

that Kennedy had powerful enemies, e.g. the CIA. Conspiracy theories stating that the CIA had something to do with it are well 

documented.   

 

But in 2010 a previously classified memo appeared, and some people thought that new motives came to light, motives 

supporting the CIA theory. It is a memo written by Kennedy. Ten days before the murder Kennedy wrote a letter to the CIA and 

ordered them to hand over all UFO documents to him. The President also ordered the agency to share the UFO archive with 

NASA.  ‗You shall share the information about the unknown, share the information to assist the NASA in their defence 

assignment.‘  – The date of the letter is exciting, NASA writes. They wonder if there is any connection between the letter and the 

murder. – Did Kennedy‘s letter provoke anxiety or possibly murder?  

 

That idea is not very persuasive. But for the CIA, Kennedy‘s letter may have implied a more serious threat, the letter also 

contains ideas of a co-operation effort with the Soviet Union in space. As a matter of fact, it orders the CIA to initiate an 

exchange of information with the Soviet Union. Kennedy was interested in a mutual program to reach the surface of the Moon. 

‘Among the possibilities I can see a mutual flight to the Moon.‘ Some writers and historians suggest that the CIA raged against 

Kennedy‘s proposal to work with the main enemy of the cold war. It is a period of enormous tension between the superpowers, 

NASA states. One theory maintains that Kennedy was murdered by the CIA. The CIA feared that he was too soft when facing 

the threat from the Soviet Union. The revelation of the Kennedy memo created a media storm in 2010. It seems to contain 

decisive evidence in the most controversial murder investigation during the 20
th
 century. Does the letter constitute a motive? Is it 

evidence? Some people have stated that it really is. 

  

If we analyse the Kennedy letter‘s proposal on co-operation with the Soviet Union in space, this motive is not valid. Around 

seven years later NASA and the US started a co-operation with the Soviet Union regarding spaceflights and Moon research, a 

co-operation which still is there. Kennedy wanted co-operation without secrets, since the Soviet Union also knew about UFO. 

 

What we need to do is return to 1947 when CIA started a secret group which commandeered all UFO reports. There is no 

information about this secret group, no names. In secret UFO archives there are reports and material from, for example, The 

Battle of Los Angeles and the UFO crash in Roswell. Members of the group that George Herbert Bush was one of them. He was 

probably also the founder of the group since he knew about the space base in Nazi Germany, in East Prussia, The Battle of Los 

Angeles, and the UFO crash in Roswell in 1947. Legally, Kennedy was the President and supreme commander in the US, it was 

very possible for him to send his opinion in a letter to the CIA. In order not to reveal the secret, the secret CIA group chose to 

remove Kennedy from power. This murder reminds me of the murder of President Roosevelt. 

 

The Holy See knew about this murder as early as in 1959, when Pope John XXIII was payed a visit by the Black Madonna on 

April 7, 1959. According to her diary she talked about something that would take place four years later, connected to a world 

leader. President Kennedy was a world leader and Madonna‘s prophecy was about aliens and UFO. When the Pope heard this, 

he was terrified but he was no longer with us on November 22 1963. More info at Industry, The Fourth Pyramid which 

Disappeared, page 55, and The Sun at a Disadvantage, pp 17-18.  

 



 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

At the beginning of the 1970s the co-operation between NASA/USA and the Soviet Union started:  Apollo STP, Apollo Soyuz 

Test Program 1975. More info at Industry, Moon Mystery, pp 92 – 94, Apollo 18 1974, Apollo 19 1975, Apollo 20 1976 and 

Clementine Moon project, Clementine 9, during the 1990s. More info at Industry, Arrival of the Neutron Star, pp 3 - 15 and 

Visitors to the Moon, final, pp 36-95. 

 

1947 was a very important year and a breakthrough for UFO via the American Kenneth A. Arnold gave the name ‘flying 

saucers’ to the UFOs.  More info at Industry, Moon Mystery, page 1, and The Ark: The Cosmic River and its Natural 

Causes, page 25. 

 
 

UFO crash in Kecksburg 

9 December 1965 

On December 9, 1965, a UFO crashed in Kecksburg 

Map of the UFO crash in Kecksburg 

Thousands of people in Kecksburg, Pennsylvania watched this world-famous UFO crash. The UFO looked like a bell. Police, 

firefighters and interested people rushed to the scene. When they arrived, they saw an object with a diameter of around 3 metres 

and a height of around 4 – 5 metres. It was metallic with hieroglyphs written along its circumference and it was still glowing. 

Dozens of people came to the site and started to surround the object but army personnel suddenly arrived and cleared the area.    

The object was placed on a truck, covered by a tarpaulin and removed from Kecksburg. This is what happened to the UFU/die 

Glocke which crashed in Kecksburg on December 9 1965.  

There were two small, dead members of the crew inside the craft. 

Die Glocke: production and test  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The UFO/ Die Glocke is said to have been constructed of a very hard metal and there were hieroglyphs written along 

the base of the object. This observation reminds me of the Roswell memory metal. 

Memory metal from Roswell 

The spacecraft Die Glocke existed, but what was the intention behind this UFO? Many experts, UFO researchers and 

scientists mean that die Glocke was, or meant to be, a time machine. Many people know about the concept ‗time machine‘, 

you can travel back and forth in time in a specially designed machine. 

 

Die Glocke was such a UFO, but this one, called die Glocke, was constructed to make it possible to look into the future or 

back into history. But the main purpose was of course to be able to look ahead and be prepared. It was built for two crew 

members in a moveable cabin. In the cabin there was a screen which showed the future but if it was a picture, a text, or 

symbols, I do not know. This applied to prototype 1. There was a secret code, relevant staff called the code ‗Laternenträger‗.  

(Laternenträger means ‘owner of lantern‘). This means, in fact, that nobody must know the secret of this code. The lantern is 

used to shed light on phenomena which cannot be seen because of darkness or, symbolically, if you want to find out about 

future, up to now, unknown occurrences. This code is valid for the Earth and its history in our solar system. 

 

The second part of die Glocke was a specially designed anti-gravity system in which magnetic waves appear within the 

frequency area which affects all movements of the planets in our solar system related to the Earth, including the neutron star 

Nemesis. Th code was named Xerum-525, according to the source.  Combined with the Laternenträger-code it gives us 

information about the future. The two codes were included in the Chronos code. Chronos = Time. All this was called die 

Glocke code.  

 

You who read this section certainly ask yourself if there area ny clues which can to some extent confirm the code 

Laternenträger which in itself is very secret. – I have found a clue. Let us have a closer look and analyse it. 

We know some of these symbols, such as the letter m, + or cross, 

the letter V and the moon.  

http://discaircraft.greyfalcon.us/DIE%20GLOCKE.htm
http://discaircraft.greyfalcon.us/DIE%20GLOCKE.htm


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The inscriptions on the Glocke/Nazi Bell: various symbols such as binary star system, the Sun, the 

neutron star Nemesis, symbol of the end of a 3.5 thousand-year-long period. – 2 x 3,5 = 7 thousand years  

Binary star system 

Inscription on the UFO, Die Glocke/Roswell craft, debris which was found in Roswell, lots of 

symbols: binary star system, the Sun, the neutron star Nemesis, symbol of the end of a 3.5 thousand-

year-long period. – 2 x 3,5 = 7 thousand years 

Binary star system 

The same picture of the same debris on the die Glocke UFO/Roswell. The symbol of a binary star 

system is visible.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

This is a picture where we can see the symbol of the binary star system, a large and a small 

sun next to each other. Neutron star Nemesis appeared in spring, 2018. – A ‘memory 

metal‘ named by Jesse Marcel – what a hit! – The memory also has a capacity to look into 

the future and see results which already are memories. See above, page 48. 

Neutron star 

Nemesis 

Sun 

A test flight with die Glocke1935 - 36 in Nazi Germany. The picture lets us see the spacecraft die Glocke in start position 

before the test flight. Note that those behind this project were all extra-terrestrials. – Can this be the first, original 

prototype before the test flight? 

Nostradamus - 

Quatrains 

Century 2, 

Quatrain 41 

The great star will 

burn for seven 

days, 

The cloud will 

cause two suns to 

appear: 

The big mastiff 

will howl all night 

When the great 

pontiff will change 

country 

 
Nostradamus, 

too, writes 

about this 

Nostradamus - 

Quatrains 

Century 2, 

Quatrain 41 

The great star will 

burn for seven 

days, 

The cloud will 

cause two suns to 

appear: 

The big mastiff 

will howl all night 

When the great 

pontiff will change 

country 

  
 

Prototype –1? 1935 - 36?  

Die Glocke 

Die Glocke prototype-2?  

Crashes in 1937 in Germany 

Die Glocke pototype-3? 

Crashes in Roswell 1947 
Die Glocke pototype-4? 

Crashes in Kecksburg 1965 

According to the source at least seven die Glocke protoypes were produced. Prototype 1 disappeared at the end of the war, 

prototype 2 crashed in Germany and five of them were airlifted to the US in 1945. Two of them crashed in 1947 and 1965. We do 

not know anything about the remaining three craft. The intention behind all this was that G Hitler wanted to find out about the 

end, especially the fight between the Lamb and the Beast in Revelation. G Hitler avoided involving Sweden in the war. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jimmy Carter, 1977 - 1981 

President 

 

Jimmy Carter, 1977 - 1981 

President  

 

In 1969, Jimmy Carter, governor of Georgia and future President of the US, said that he had spotted a UFO. Carter described 

how the object twinkled in different colours. It was as big as the Moon and moved around in a bizarre way. The governor of 

Georgia with an Annapolis degree saw a UFO. There was never an official explanation. He had no evidence, but the did not 

forget the experience. 

He felt he had to write a report to National Investigations, NICAP, and International UFO Bureau. The report sounds like an 

ordinary UFO sighting, but it is not. The identity of the observer makes it unique. His name is Jimmy Carter, the future President 

of the US. Observers do not get more credible. As a nuclear physicist he worked for the respectable Annapolis Naval Academy 

before he started to work with nuclear submarines. Later on he became a prominent figure in the Democratic Party. Carter is a 

credible and very educated military observer. The report the wrote was written by a professional. – There was never an official 

explanation. 

Jimmy Carter‘s report to 

International UFO Bureau,  

Two pages 

The answer from International 

UFO Bureau to Jimmy Carter.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jimmy Carter runs for the presidency and is asked: ‘Will you tell people in the US what you know about UFOs?‘ Jimmy Carter 

says ‘yes‘.  He intends to show his cards.   

Jimmy Carter, President  George Herbert Bush, CIA director 

In 1977, when Carter becomes President, he asks the CIA to release reports on UFOs and extra-terrestrial life. The CIA 

refuses. It is almost unheard of that an agency says no to the President. Jimmy Carter asks the CIA director, George H.W. 

Bush: ‘Can you tell us what the CIA knows about UFOs?‘ And George Bush, always the professional, says ‘As a President, 

you do not need to know about this.‘– The CIA does not allow the President to reveal top secret information. People are 

surprised when they find out that the President does not have access to everything. 

 

‗UFO secrets are more secret than what you are dealing with, despite the fact that you are the supreme commander.‘ H 

mentions that they constitute a serious threat against American security. - President Carter never again mentions ‗UFO‘ during 

his time in office. 

 

What does the CIA director Bush reveal? It is evident that the secret CIA group runs the country, not the President (except for 

Bush Sr and Jr) UFOs do not constitute a threat against the USA. We find the origin of the UFO in Nazi Germany and the 

threat is directed against the Bush Dynasty, not against the USA as a nation. – UFOs became familiar to the world as early as 

in 1950. There may be thousands of people who have met the extra-terrestrials. There is a lot of good information about UFO 

and aliens and their lives in our galaxy. – In the USA, e.g. in Area 51, many aliens worked in the 1980s, supervised by the 

CIA. As far as I understand The US is not threatened by UFOs and aliens, but by the Bush dynasty, the Jesuits. 

If you have seen a UFO, you will never forget it.  The book above by Larry W. Bryant deals with Jimmy Carter‘s UFO. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gerald Ford, 1974 - 1977 

President 

Gerald Ford, 1974 - 1977 

President 

Another President, Gerald Ford, is also interested in UFO, see his letter from 1998.  

More info at Industry, Visitors to the Moon, pp 28 - 32, and 36 – 91, Moon Mystery, pp 1 - 2 and 95 - 106, and The Ark: The 

Cosmic Global Flood, pp 20 - 24 and 25 - 79.   

 

Ordinary people and UFO organisations around the world have information on UFO, they know about their origin and existence 

and why they are here. TV, Internet, books, and magazines are excellent media. But the Presidents of the US, who are said to be 

the most powerful people on our planet do not get any information about UFOs, despite the fact that they are parts of space and 

our galaxy, the Milky Way. – Presidents Roosevelt, Kennedy and Carter are unique in this context. 

 

 
 

Liberal policies 

Liberal  

ideas 

Republicans, an elephant as a symbol 

of politics 

Democrats, a donkey as a symbol of  

politics 

 

The animal symbol is an elephant. It is the biggest 

and maybe the strongest animal. The elephant is wise 

and stubborn.  

 

If we compare the elephant with the planets in our 

solar system, we see Jupiter, which is the largets 

planet. 

 

When it comes to religion we find the combination 

the Bull God Jupiter/Zeus. 

The donkey is a domestic animal. It is wise and 

terribly stubborn if you hit it or agitate it. The 

donkey is used as a means of transport. It can pull 

a cart or you can take ride on it. 

 

The donkey also appears in religion, e.g. in the 

gospels at the birth of the Jewish little boy 

Immanuel/Joseph in Bethlehem. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jewess Mary and Carpenter Joseph heading for 

Bethlehem, where Immanuel/Joseph Jr will be born. They 

then head for Egypt, but are persecuted by the Bull God 

Herod the Great..  

After the death of Herod, they returned to Jerusalem 

(the donkey as a means of transport). I can compare 

this to Linköping, 1958, when Jewess Maria gave birth 

to Tibor E. – History repeats itself. 

The donkey, again, is at the centre of events. The Jew 

Immanuel or Izates II/Jesus enters Jerusalem on a 

donkey. The gospels clearly state that there were two 

different Messiahs, Saviours, who appeared 

simultaneously with almost the same message. More info 

at Industry The Ark: The Cosmic Global Flood, pp 

37 - 44 and 45 - 57. 

 

The Democrats chose a donkey to be their symbol. 

(Where is Man a symbol?) 

 

In this political party there are politicians who stand for 

reality, humanity and there are those who favour the 

opposite: illusion, lies, and a world of fairy-tales 

Behind Zeus/Jupiter is the Sun. In his right hand 

he has the arrows and in his left he has the stork, a 

symbol of reincarnation/birth. 

His latest reincarnation was in 1946.  

More info at Industry The Ark: The Cosmic 

Global Flood, page 58 and pp 59 - 79. 

 

Jupiter is the largest planet in our solar system, 

and the elephant is the largest and strongest 

animal on our planet. 

 

The Republicans chose an elephant as a political 

symbol. (Where is Man a symbol?) 

 

In this political party there are politicians who 

stand for reality, humanity and there are those 

who favour the opposite: illusion, lies, and a 

world of fairy-tales. 

Pharaoh = The Big House –The White House  

We can without any doubt compare the Pharaoh of Egypt and his Big House with the White House in the US. In ancient 

Egypt there were three principal gods: the Falcon God, the Serpent God and the Bull God Osiris who was also called the God 

of Resurrection. The king ruled in the Kingdom of Egypt, but he was called Pharaoh, the Big House, which as symbol was 

moved into our galaxy, the Milky Way.  The final goal for Pharaoh was to conquer our galaxy using solid knowledge. – The 

White House is also a large building from where the world is till ruled. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ancient Egypt‘s Pharaoh Kingdom where the obelisk contained the secret about the fight for life and the royal activities. In 

the picture we see Pharaoh Ramesses II beside the obelisk, a symbol telling us that he belonged the human being Amun. It 

seems as if the obelisk behind the White House is a copy of the Pharaoh system. In the US there is a President instead of a 

King. 

World-famous Egyptian picture 

Amun, Tutankhamun, Mut 
World-famous Egyptian picture 

Amun, Ramesses II, Mut 
 

Jewess Maria E, Tibor E and Tibor Kemény  

1958, 25 - 26 December in Linköping 

A reincarnation of, among others 

Jewess Mary, Immanuel, Carpenter Josef 
The Jewish boy was born on Christmas Eve exactly at 

midnight at a hospital in Linköping. Note that Tibor E is a 

reincarnation of, among others, Tutankhamun. 

Jewish boy Tibor E. 

Murdered 1971 
World-famous Egyptian picture 

Amun, Ramesses II, Mut 
 

 Tutankhamun 

(Christer Philip R.), George W Bush, a 

reincarnation of, among others, Pharaoh 

Ramesses II. 
One picture shows Tutankhamun and Mut, the other picture almost the same even if Ramesses II grabbed Amun and Mut and threw 

Tutankhamun away. We often say that history repeats itself. Christer Philip R tries to remove the Jewish Boy Tibor E from his mother, 

Jewess Mary. In American history there is only one President, the Jesuit George W Bush, who several times allowed himself to be 

photographed with Virgin Mary. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The Bush 

family 

The Bush 

Dynasty 

These books are well-known all over the world. The 

bases are Jesuits, maybe the world‘s most powerful 

and richest dynasty. The Bush family are introduced 

via books, the Internet and magazines by the 

Americans themselves with Virgin Mary as a final 

goal. 
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Signatures 

Prescott Sheldon Bush‘s signature. The letter P‘s inclination is around 56 – 57
0
. We can see that it does not look like George H 

Bush‘s handwriting but reminds of that of George W Bush. 

President George Herbert W Bush‘s signature. The letter G‘s inclination is 53
0 

and 42
0
. His handwriting 

looks like Christer R‘s signature and handwriting. More info at Industry, Deity, pp 45 - 49. 

 

This simple method allows ut to compare Christer R‘s signature in connection with my father‘s, T Kemény‘s, paternity 

issue. The handwriting and the letter C‘s inclination is around 47
0
. Krister/Christer R is my father‘s  cousins‘ child. 

Lutningsvinkel ca 47 grader, se länken Industri, Gudomen sidorna 45-49 

67 grader 56 grader 

Expressive handwriting 

P as in Prescott looks like the letters C and G in 

shape and inclination. P comes from various 

signatures during the 1910s. Anyway, we can see that 

the handwriting is in the family genes. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Parate viam Domini/Prepare ye the way of the Lord 

Son of global crimes 
 Unofficial CIA motto: "And you shall know the truth and the truth shall 

make you free." (John 8:32). 

Parate viam Domini 
Prepare ye the way of the Lord 

Section of the 1959 agreement regarding the birth of a child who was born 

on Christmas Eve 1958 by Jewess Maria, but who? No identity.  

Son of Crimes in Scandinavia 

Start... 

We live in the days .of Anti-Christ 

Pope John XVI enters Rome 

riding backwards on a 

donkey.  

Pope John XVI, 997-998 

Orbán tells the whole world that he holds on to Christian 

values in Hungary, Hungary is a Christian nation. -  But 

his problem is that he cannot prove that Hungary is a 

Christian nation. There is no document signed by Prince 

Géza confirming that he accepted Christianity. 

 

Orbán Viktor, from 

liberal policies to 

dictatorship, 

oppressor in the 

name of Anti-

Christ.  

In 997, assisted by 

the Pope, Grand 

Prince Géza was 

removed and was 

replaced by Stéfan 

from Poland. More 

info at Industry 

Obscure Magyar, 
pp 38 - 40.  

Remember I am not against the US as a nation. CIA is not the 

USA and the USA is not CIA – Neither have I anything 

against Sweden as a nation, I only detest the monarchy. 
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Enok/Utnapisthim, Sumer 

Lamech‘s only-begotten son 

Chapter X, 1 - 29: 

Daniel/Baltazár 

Babylon, Babylonia, 

Persia 

 

Tomas/Tamás 

Armenia, Nazareth, Palestine 

Carpenter Joseph‘s only-

begotten son  

Kemény, Szabolcs József 

Scandinavia 

Stockholm, Sweden 

Tibor Kemény‘s only-

begotten son 

‘And I, Enoch, alone saw the spectacles,24 the extremities of all things. And no one among humans may see as I 

saw.‘ More info at Science, Secrets of the Black Hole, pp 3 - 6. 

 

Forged documents  

Individuals 

created 

welfare in the 

Kingdom of 

Sweden 

Economic sanction, still today 
 

One of the richest countries 

since the 1950s 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nostradamus - Quatrains 

Century 2, Quatrain 41  

The great star will burn 

for seven days, 

The cloud will cause two 

suns to appear: 

The big mastiff will howl 

all night 

When the great pontiff 

will change country.  

 

Enoch/Utnapisthim 

Sumer 

Lamech‘s only-

begotten son 

Kapitel X, 1 - 29: 

Daniel/Baltazár 

Babylon, Babylonia, 

Persia 

 

Tomas/Tamás 

Armenia, Nazareth, Palestine 

Carpenter Joseph‘s only-

begotten son  

Kemény, Szabolcs József 

Scandinavia 

Stockholm, Sweden 

Tibor Kemény‘s only-begotten 

son 

 ‘And I, Enoch, alone saw the spectacles,24 the extremities of all things. And no one among humans may see as I 

saw.‘ More info at Science, Secrets of the Black Hole, pp 3 - 6. 

King of Wisdom = God (No Creation) 
The ‘God‘ concept is highly ranked in our galaxy and few individuals carry that title. Man and God have wisdom, knowledge, life 

and nature in common. God and Man stand for reality and respect – lies and duplicity do not exist in God. I believe that the 

Pleiades possess the highest level of knowledge. – To be allowed to watch the end of this world is the top award on this planet. – I 

am also very proud of the awards I have received for my hard work during 18 years from the British AI Global Media Ltd.  – 

More info at Industry, Deity, Man’s Will and Architecture Awards 2016, 2017, 2018.  

We are now, with Anti-

Christ, in the Fullness of 

Time 



                                                            

 

      

 

 

                                                                                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
                                                              

Människan är 

skapelsens krona – ”O” 

Den ursprunglige Guden förnekades på denna planet i senaste tusentals år 

 

Ändens tid  

Daniel, 12:4 and 12:13 

 

‘/…/ But you, Daniel, shut up the 

words, and seal the book until the 

time of the end; many shall run to 

and fro, and knowledge shall 

increase.’ 

 

‘But you, go your way till the end; for 

you shall rest, and will arise to your 

inheritance at the end of the days 

/…/’ 

 

 
 

Finally: 

5, Jesus said, ‗Know what is in front of 

your face, and what is hidden from you 

will be disclosed to you. For there is 

nothing hidden that will not be revealed. 

And there is nothing buried that will not 

be raised.‘ – Jesus, too, wanted secrets to 

surface to give the world access to 

knowledge. 

10. Jesus said, ‗I have cast fire upon the 

world, and look, I'm guarding it until it 

blazes.‘  16. Jesus said, ‗Perhaps people 

think that I have come to cast peace upon 

the world. They do not know that I have 

come to cast conflicts upon the earth: 

fire, sword, war.‘ 

 

 

Tibor E and I, Szabolcs/ Josef 

Photo: Tibor Kemény 1964 

Stockholm 

 

Michelangelo, Daniel, Sistine Chapel,     

                          Rome, 1511 
 

Tibor E and I, Szabolcs/ Josef 

Photo: Tibor Kemény 1964 

Stockholm 
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